About the Author

BRONWYN SCOTT is a communications instructor at Pierce College in the United States, and is the proud mother of three wonderful children (one boy and two girls). When she’s not teaching or writing she enjoys playing the piano, travelling – especially to Florence, Italy – and studying history and foreign languages.

Readers can stay in touch on Bronwyn’s website, bronwynnscott.com, or at her blog, www.bronwynswriting.blogspot.com. She loves to hear from readers.

Regency Surrender: Ruthless Rakes

Rake Most Likely to Seduce

Bronwyn Scott

Rake Most Likely to Sin

Bronwyn Scott

www.millsandboon.co.uk

ISBN: 978-1-474-08569-4

Regency Surrender: Ruthless Rakes

Rake Most Likely to Seduce © 2016 Nikki Poppen Rake Most Likely to Sin © 2016 Nikki Poppen

Published in Great Britain 2019

by Mills & Boon, an imprint of HarperCollinsPublishers 1 London Bridge Street, London, SE1 9GF

All rights reserved including the right of reproduction in whole or in part in any form. This edition is published by arrangement with Harlequin Books S.A.

This is a work of fiction. Names, characters, places, locations and incidents are purely fictional and bear no relationship to any real life individuals, living or dead, or to any actual places, business establishments, locations, events or incidents. Any resemblance is entirely coincidental.

By payment of the required fees, you are granted the non-exclusive, non-transferable right and licence to download and install this e-book on your personal computer, tablet computer, smart phone or other electronic reading device only (each a “Licensed Device”) and to access, display and read the text of this e-book on-screen on your Licensed Device. Except to the extent any of these acts shall be permitted pursuant to any mandatory provision of applicable law but no further, no part of this e-book or its text or images may be reproduced, transmitted, distributed, translated, converted or adapted for use on another file format, communicated to the public, downloaded, decompiled, reverse engineered, or stored in or introduced into any information storage and retrieval system, in any form or by any means, whether electronic or mechanical, now known or hereinafter invented, without the express written permission of publisher.

® and ™ are trademarks owned and used by the trademark owner and/or its licensee. Trademarks marked with ® are registered with the United Kingdom Patent Office and/or the Office for Harmonisation in the Internal Market and in other countries.

www.millsandboon.co.uk

Table of Contents

Cover

About the Author

Title Page

Copyright

Rake Most Likely to Seduce

Dedication

Chapter One

Chapter Two

Chapter Three

Chapter Four

Chapter Five

Chapter Six

Chapter Seven

Chapter Eight

Chapter Nine

Chapter Ten

Chapter Eleven

Chapter Twelve

Chapter Thirteen

Chapter Fourteen

Chapter Fifteen

Chapter Sixteen

Chapter Seventeen

Chapter Eighteen

Chapter Nineteen

Chapter Twenty

Chapter Twenty-One

Chapter Twenty-Two

Chapter Twenty-Three

Chapter Twenty-Four

Epilogue

Rake Most Likely to Sin

Dedication

Chapter One

Chapter Two

Chapter Three

Chapter Four

Chapter Five

Chapter Six

Chapter Seven

Chapter Eight

Chapter Nine

Chapter Ten

Chapter Eleven

Chapter Twelve

Chapter Thirteen

Chapter Fourteen

Chapter Fifteen

Chapter Sixteen

Chapter Seventeen

Chapter Eighteen

Chapter Nineteen

Chapter Twenty

Chapter Twenty-One

Chapter Twenty-Two

Chapter Twenty-Three

Epilogue

About the Publisher

Rake Most Likely to Seduce

Bronwyn Scott

For Mike, Rebecca and Madison, who shared the second halfof our Grand Tour with us. Thanks for sharing nine nights ofdinners with us. Meeting you was the highlight of the trip.

Chapter One

The Antwerp Hotel, Dover—March 1835

‘You bastard! No one has that kind of luck!’ The man across the table from Nolan Gray snarled in disbelief. ‘If you lay down another ace, I’ll...’

‘What? You’ll slice me from side to side? Shoot me where I sit?’ Nolan Gray flipped the offending card on to the table—another ace indeed—with a nonchalance that suggested threats to his bodily well-being were a common occurrence when it came to cards and late nights.

The man half rose, a menacing hulk looming over the table. He was fully provoked by his evening’s losses and Nolan’s insouciance. ‘When a fellow has the streak you’ve had, it isn’t called luck any more. It’s called something else.’ He sneered, ready to leap the table for Nolan’s throat.

‘What do you call it?’ Nolan leaned back in his chair, refusing to give the man the satisfaction of standing. He took his opponent’s measure through alert eyes. The man outweighed him by two stone. A fight wouldn’t be fair, but it wouldn’t come to that, either because the man was nothing more than a bully or because there’d be weapons drawn before fists. Nolan had seen the type before, he just hadn’t bargained on seeing that sort tonight. He should have known better. This was Dover, not an elegant London gambling club where gentlemen had their codes.

The man growled. ‘You know what I call it.’ He waved a hand at the other two men seated with them. ‘You know what we all call it.’

Poor choice of allies, Nolan thought. The other two at the table didn’t look as committed to the conflict. Then again, they hadn’t lost as much. ‘No, I’m afraid I don’t. Care to spell it out for me?’ Nolan pushed, wanting to see how far the man would dare to go. Further than Nolan had thought. He had just a moment’s warning.

The man leapt the table, but Nolan was faster. A flick of his wrist and the slim handle of a blade slipped into his hand from the hidden sheath in his sleeve. He brought the blade up under the man’s chin, using the man’s own momentum against him. If he wanted to avert further trouble, now was the time for a show of force. The others at the table discreetly pushed back their chairs, making it clear they wanted no part of this.

‘Are you calling me a cheat?’ Nolan asked coolly. He didn’t have time for this. Where was Archer? He’d been right here a moment ago and goodness knew Nolan could use some support right about now. Surely Archer hadn’t left without him. They were supposed to meet Haviland and Brennan at the dock at an ungodly hour for their boat across the Channel.

It had hardly made sense to go to bed just to get back up, so he’d stayed awake. All bloody night. And look what it got him: the local Dover card sharp on the brink of calling him out; a duel his last night in England. Haviland would kill him if he was late and they missed the boat.

The man’s chin went up a fraction either in defiance or an attempt to avoid the pricking of Nolan’s blade. ‘Damn right I’m calling you a cheat.’

‘And I’m calling you a poor loser,’ Nolan answered with equal vehemence. This wasn’t the first time this had happened. Gambling had become tedious over the years: play, win a little, then win obscenely, duel, repeat. He hoped the French with their rumoured reputation for obsessive gambling proved to be better sports than his countrymen when it came to his flair with the cards. ‘Shall we settle this like gentlemen somewhere or will you retract your comment?’ He had to be at the docks in under an hour. Through the long windows of the hotel, he could see a coach draw up to the kerb—his coach. Perhaps he could squeeze in a duel if he was fast enough. Or maybe he should just make a run for it, although he hated the thought of letting this man get away with calling him names he didn’t deserve. He’d counted those cards fair and square. Having a sharp mind was no crime.

They were starting to draw a crowd, even at four o’clock in the morning. Workers who rose with the city were coming into the hotel for their early morning shifts and deliveries. Wasn’t this what he wanted to avoid? Being conspicuous? Scandal had driven him out of London, his father finally appalled by his son’s level of notoriety.

Nolan lowered the knife and gave the man a shove, sending him sprawling back over the table. He tossed him a look of disgust, scraping his winnings into his coat pocket. ‘You aren’t worth it.’ The sooner he was out of England, the better, but this was hardly the note he wanted to leave on. At least it was unlikely rumour would get back to his father that his son had been involved in a near duel just moments before his ship left. The Antwerp Hotel was hardly his father’s environs.

He’d nearly reached the door when a sixth sense alerted him. The bastard hadn’t stayed down, hadn’t recognised mercy when it was meted out. Nolan whirled with a shout, blade flashing. He caught the glint of a pistol barrel in the light of the hotel lobby’s chandelier not yet doused for the oncoming day. Without hesitation, he let his knife fly, straight into the man’s shoulder. The pistol clattered to the ground. The clerk behind the desk gasped in disbelief. ‘Mr Gray, this is a decent establishment!’

‘He started it!’ Nolan retorted. ‘He’s not hurt too badly.’ Nolan had been careful with his aim—too careful. There was no question of retrieving the knife. The man lurched forward, his adrenaline overriding his pain for the moment. Later there would be plenty of that. It was time for a getaway. The clerk would call the watch and there would be questions.

Nolan raced out into the dark courtyard, spotting Archer coming towards him in the darkness from the stables. That was to be expected. Archer loved horses more than humans. ‘Archer, old chap! We’ve got to go!’ Nolan seized his arm without stopping and dragged him towards the waiting coach, his words coming fast, well aware his pursuer had stumbled out of the hotel. ‘Don’t look now, but that angry man behind us thinks I cheated. He has a gun and my good knife. It’s in his shoulder, but I think he shoots with both—hands, that is. It wouldn’t make sense the other way.’ Nolan pulled open the coach door and they tumbled in, the coach lurching to a start before the door was even shut.

‘Ah! A clean getaway.’ Nolan sank back against the seat, a satisfied grin on his face.

‘It doesn’t always have to be a “getaway”. Sometimes we can exit a building like normal people.’ Archer straightened the cuffs of his coat and gave Nolan a scolding look.

‘It was fairly normal,’ Nolan protested.

‘You left a knife embedded in a man’s shoulder, not exactly the most discreet of departures. You got away in the nick of time.’

Nolan merely grinned, unfazed by the scolding. If he had been discreet, he would have stopped playing two hours ago. The other players could have respectably quit the table, their pride and at least some money intact. ‘Speaking of time, do you think Haviland is at the docks yet?’ They were scheduled to meet two friends at the boat this morning to begin their Grand Tour. ‘I’ll wager you five pounds Haviland is there.’

Archer laughed. ‘At this hour? He’s not there. Everything was loaded last night. There’s no reason for him to be early. Besides, he has to drag Brennan’s sorry self out of bed. That will slow him down.’ He and Haviland had known each other since Eton. Haviland was notoriously prompt, but he wouldn’t be early and Brennan was always late.

‘Easiest five pounds I’ll ever make. I bet he’s already there, pacing like a lion, and he’s got his fencing case with him. He won’t let it out of his sight.’ Then, because he couldn’t refuse the goad, ‘Kind of like my knife.’ But Archer hadn’t heard. His friend had leaned back and closed his eyes.

Nolan was too alert to doze. He thought about his five pounds. They would indeed be easy winnings, but Archer could afford it. He looked out the window. Haviland was already there, he’d wager more than five pounds on that truth. Archer might be Haviland North’s best friend, but Nolan knew people and Haviland was a warrior. He wouldn’t be parted from his weapons of choice. Besides, Haviland was anxious to be off. Nolan wasn’t sure what demons were driving Haviland, but they were driving hard and fast, as odd as the notion was.

To all appearances, Haviland North’s life was perfect; he was rich, in line for a choice title and endowed with extraordinary good looks. Haviland had it all. And yet, he couldn’t leave England fast enough. He would have been there an hour ago watching them load the carriages even if the trunks had all been stowed last night.

A movement outside the window grabbed his gaze. He squinted and rubbed a circle on the window for a better view. For a moment he thought they’d been followed. Was that his man outside? But, no, this was no man. He nudged Archer with a boot. ‘Care to explain why a horse is following us?’

Archer mumbled, ‘I sort of rescued him this morning.’

‘You abandoned me for a horse? I could have been killed,’ Nolan exclaimed.

‘And yet it was your knife in his shoulder. You were doing fine on your own,’ Archer replied drily, moving his gaze to the window.

The drive to the docks was short despite the foggy dawn, and the horse was still with them, running alongside the carriage. Nolan clambered down from the coach, letting Archer deal with the horse. He sighted a tall, lone figure on the docks and let out a whoop, calling to Archer, ‘What did I tell you? There he is. I win! Look at that, he’s even got his case with him.’

Haviland strode towards them and Nolan clasped him affectionately on the shoulder. ‘Good morning, Old Man. Is everything loaded to your satisfaction? I told Archer you’d be here overseeing.’

Haviland laughed. ‘You know me too well, the coaches went on an hour ago.’ Nolan was glad Haviland was handling the details. If it had been up to him, he’d simply have packed a trunk, jumped on board a ship and left everything on the other side up to fate. He was far more spontaneous than Haviland and Archer. It was the one gift of having to live an imperfect life. He’d learned early to be one step ahead of the blow so that when it fell, he was miles away.

The other benefit in not having an ideal family life was that he had nothing to live up to, not like Haviland, who was going to inherit the Englishman’s perception of Heaven on Earth, or Archer, whose family owned the most successful and expensive stud farm in Newmarket—for fun. Yes, they’d inherit perfection but they’d also have to spend their lives maintaining it for future generations. That was a lot of pressure.

He had no such pressure to conform to family tradition. The only perfection he’d inherited was his memory. He could count cards, three to four decks’ worth if he had to, and he could calculate odds. That inheritance was quite portable. Of course, he’d inherited plenty of imperfections along with it. Those were in no short supply, starting with a puritanical father who firmly believed in beating excellence into his children at all costs and ended with the reality that choice created: his family hadn’t seen each other in ten years. As soon as he and his brother had come of age, they’d scattered just as they had in the summers home from school—they’d never actually come home from school. They’d always arranged to spend the summers with friends. School might not have been intellectually edifying to him, but Nolan had found it freeing in other ways. He’d met Haviland, after all, and it had been the saving of him.

Archer was ribbing Haviland about keeping his case with him when Nolan’s thoughts re-engaged the conversation. ‘I told you that, too. I know these things, I’m a student of human nature.’ He laughed.

‘Too bad you couldn’t study that at Oxford,’ Archer joked. ‘You might have got better marks.’

Nolan laughed. He and Archer had been sparring for years. They had each other’s measure. When he hadn’t been spending summers with Haviland, he’d been spending them with Archer. ‘What can I say? It’s true. You two were the scholars, not me and Brennan.’ Nolan looked around, realising the absence of their fourth member. ‘Is Brennan here yet?’ Time was getting dear.

‘No.’ Haviland shook his head. ‘Did you expect him to be? Scholar of human nature that you are.’ He ribbed.

Nolan gave Haviland a playful shove. ‘A scholar of human nature, yes, a psychic, no.’ He grinned. He was looking forward to this trip more than he realised, the four of them back together again. It would be like old times. Indeed, they saw each other in London during the Season, but it wasn’t the same. The four of them were never all together at once. Archer was always in Newmarket these days. It was either he and Brennan or he and Haviland. Even then it was usually just for drinks at the club or a quick greeting at a ball.

All of them were approaching thirty, that most important age for men of their birth, when they were expected to marry and settle down. This trip might very well be their last time together as bachelors unencumbered by the responsibility of wives and children. Haviland would marry—it had already been arranged. Archer would follow. A man who loved breeding horses would surely love to breed his own children. As for Brennan? It would depend on who would have him on a more permanent basis. He was probably with a woman right now.

The captain of the vessel approached and urged them to board, making it clear he would not wait for the rest of their party. Haviland blew out a breath after the captain left, blaming himself for Brennan’s tardiness. ‘I should have stayed with him.’

Nolan murmured something encouraging. Brennan would be here. He had to be. Brennan was always late, always on the verge of trouble. Not too unlike himself. He was just better prepared for it. Brennan never saw it coming until it was too late. Perhaps that was why he liked Brennan, they were kindred spirits of a sort. They both had messy, imperfect lives. They both lived in the moment. Brennan wasn’t a planner and that was certainly working against him this morning. Nolan could imagine him oversleeping in some woman’s bed only to wake too late and realise he’d missed the boat.

Waiting was a luxury they couldn’t afford. It wasn’t an issue of just catching another boat. Channel crossings didn’t run on schedules, they ran on the weather. Nolan knew they were lucky their own crossing today was proceeding like clockwork. He opted to keep spirits up. He clapped a hand on Archer’s back as the three of them moved towards the boat. ‘I’ll wager Brennan misses the boat,’ he announced with forced joviality. ‘Archer, are you in? If I’m wrong, you can win back your losses.’ Please let me be wrong. He had every hope Brennan would come dashing up at the last minute.

They took up positions at the rail facing the dock. Nolan knew they were all hoping for a glimpse of their errant companion, but time was slipping away. He started at the sound of chains in motion. ‘They’re pulling the anchor. He’s not going to make it,’ Nolan said quietly, leaning on his arms. ‘Dammit! I didn’t want to win that bet.’ He exchanged glances with Haviland and Archer as the boat slowly nudged away from the dock. The trip was off to an ominous start.

Then he saw it—commotion on the pier, a figure racing towards them, shirttails flapping. Suddenly, Haviland was shouting, ‘It’s him, it’s Brennan!’ And he wasn’t alone. Nolan could make out two men behind him, one of them armed as they gave very hearty chase. Whoever they were, they meant business.

Haviland moved first, sprinting towards the back of the boat. Nolan stayed rooted where he was, his eyes focused on something else moving behind the men, something dark and swift. Next to him, Archer made it out first. ‘My horse!’

Nolan and Archer thundered down the length of the boat behind Haviland who was waving his arms and shouting commands to Brennan. Impossible commands, really, such as ‘jump’ and ‘don’t jump here, it’s too wide, jump at the back of the boat where it hasn’t left the dock yet. Hurry!’

It was insanity, by the time they reached the stern, even that part of the boat had left a gap between the dock and the deck. Brennan would never make the jump. If Brennan missed... There was no time to contemplate the consequences. ‘The horse, Archer, look!’ Nolan shouted. The bay had come up alongside Brennan, matching his stride to the running man.

Archer took the idea from there, cupping his hands around his mouth. ‘Get on the horse, Bren! Jump him!’

Nolan felt the moment suspend itself in time. He watched Brennan grab the mane and swing himself up bareback. It would be a mad jump even with stirrups and a saddle. But Brennan was an excellent rider, as good as Archer and far more reckless.

The horse leapt.

And landed. On its knees, on the deck.

Time sped up again. He and Archer grappled for the reins, trying to keep the horse calm. Haviland wrestled Brennan off the downed horse. Nolan glanced back at the shore. The two men in pursuit were forced to give up their efforts, having reached the edge of the pier. One of them raised his gun. Nolan hit the deck with Archer and the horse just as Brennan shoved Haviland to the ground. The bullet whined harmlessly overhead, but, dear lord, it had been a near thing. A second or two would have made a tragic difference. If Brennan hadn’t pushed Haviland down...

Nolan’s eyes narrowed in speculation. Deuce take it! Brennan had suspected they would fire. What kind of trouble had he got himself into this time? Haviland was already asking those questions as the group picked themselves up from the deck and brushed off their clothes. Archer marched the horse off to temporary stabling and Brennan was all smiles as he tucked in his shirttails despite Haviland’s scolding. Definitely a woman, then. It was usually a woman with Brennan.

Clothing settled and greetings exchanged, Nolan drawled his question. ‘So the real issue isn’t where you’ve been, but was she worth it?’

Brennan’s blue eyes were merry, his face splitting into a wide, satisfied grin as the wind ruffled his auburn hair. He laughed up at the sky and Nolan knew the answer before he even said it. ‘Always, Nol, always.’

Nolan grinned, too. The crisis was past. The future lay spread out before them. It would be a while before he saw England again and that was fine with him. Deep down, he wondered if he’d ever see it again and was not surprised to discover he wouldn’t mind if he didn’t. Grand Tours took years and all he had was time.

Chapter Two

Venice, Italy—winter 1836

All gamblers are alike in luck. They know the exhilaration of dice rattling in boxes, the adrenaline fuelled by hot tables, the decadent thrill of hinging everything on the turn of a card and when that card favours them, they know a surge of elation so great they become immortal gods in the moment of victory. But no two gamblers are alike in their fall. From the moment the cards desert them, to the moment they should have walked away and didn’t, gamblers are always unlucky alone.

Nolan Gray knew when a man was broke and Count Agostino Minotti was very close. Surrounded by the opulence of Palazzo Calergi where every whim was anticipated by the serving staff, where no one should have any worries, Count Agostino had worries aplenty. The signs were there in the desperate sweat on his brow, in the sharpness of his eyes as his brain rapidly inventoried his assets, searching for anything left worth bartering to cover the latest hand—the one in which he was sure his luck would turn.

Nolan knew it wouldn’t. His own hand was too good, and if there was such a thing as luck, it favoured the intelligent. Surely, the count had to know the odds of drawing the queen of spades were nearly non-existent. The count would never complete his straight. He’d been rather obviously collecting high-end spades this hand and everyone at the table knew it. Nolan didn’t suffer fools who couldn’t count cards nor did he have much sympathy for men who overplayed their funds. The count should have walked away an hour ago. Nolan only hoped the man would be able to cover tonight’s commitments. He had plans for that money.

The count pushed the rest of his money to the centre of the table, not nearly enough to cover the bet. What else would the count offer? The count’s next words took Nolan alternately by surprise and then disgust. ‘Two hundred lire and my daughter’s maidenhead.’

That was certainly different than the items wagered at English tables. But it made the man no less of a bastard to offer it. The principle of the matter dug sharp claws into Nolan’s sense of fair play. A gambler could risk anything he or she liked as long as it was theirs. But to risk what belonged singularly to another, to someone who was not directly involved in the play at the table and who had no say in the decision was beyond the pale of acceptability.

A quick glance around the table indicated he was the only one who apparently held any such scruples. There was a certain irony in that considering how jaded his palate had become over the years. He’d wagered and won numerous non-traditional items of interest in his career. But never a woman who hadn’t first offered herself as barter. Even then, that particular woman had wanted to lose. To him. On purpose. This was entirely different, and Nolan wasn’t sure he liked it.

The man to his left was greedily reassessing his hand. The man to his right made a crass comment about the girl in question and his own prowess that was better reserved for a cheap whorehouse than Palazzo Calergi’s elegant interiors. The others at the table laughed and threw out their own crudities, each one worse than its predecessor. Nolan felt his temper rise on behalf of the unseen girl. He counselled himself with quiet caution. He did not need to get sucked into this. Logic reminded him there was much he didn’t know about the situation. Logic also reminded him he was still the richest man at the table tonight and the one with the best hand. They were all playing against him. He was in charge. He would be the one to decide the girl’s fate; take her away from this with him or leave her to one of the others unless he could head this disaster off.

His first line of attack was to dissuade the count, perhaps even to rouse some dissent on behalf of the girl once these men saw sense. ‘Five thousand lire? That seems a bit expensive.’ The table didn’t seem to think so. These were born Venetians and this was Venice at Carnevale where virginity was a most elusive commodity. A city didn’t acquire a reputation for having the most accommodating courtesans in Europe by hoarding virgins. The economics of supply and demand made the price believable. So did the count’s desperation. Almost. This was a man who had been desperate before.

‘What insurance do we have that she’s actually a virgin? How do we know you haven’t offered her before?’ Nolan jested lightly, pushing his case as he watched the table, his body tensed for action should his comment meet with offence. The count was a desperate man and a reckless one if he was willing to sell his daughter to cover a bet. Assuming the woman in question was his daughter. The count didn’t particularly impress Nolan as a fatherly figure for obvious reasons. Still, he wouldn’t be the first man alive to be poorly suited for the occupation. Nolan’s own father would rival him there.

Minotti’s eyes narrowed dangerously. ‘Are you saying my daughter is a whore?’

‘Is she?’ Nolan leaned back in his chair, the nonchalance belying the tension coiled within him. If Minotti came at him, he would be ready. He could feel the comforting press of his new blade inside the sleeve of his coat. It could be in his hand in under a second.

Minotti’s eyes slid to the left, towards the long windows overlooking the Grand Canal, his voice smug with triumph. ‘Judge for yourself. She’s the one in pale blue, my Gianna.’

Nolan would have known her without the description. She was the one who looked out of place despite the blatant wealth exhibited in the expensive pearl-encrusted blue-damask gown. Good lord, the gown must weigh fifteen pounds on its own, adorning the palazzo as if it were an art piece designed for the room. Still, the richness of her costume couldn’t disguise the fact that she didn’t belong here. Palazzo Calergi might be a regal setting and this might be a private party for a few hundred of its owners’ personal friends and their guests, but it was still a party in the middle of Carnevale, hardly the sort of venue one took a daughter to. Her head turned towards the table as if she sensed she’d become the topic of conversation, her eyes landing on Nolan. On second thought, five thousand might be a generous bargain indeed, virgin or not.

The girl was stunning in her own right once one got past the dress. Certainly not in the way the other women in the room were stunning with their cosmetics, low-cut silks, and elaborate coiffures, the products of hours and artifice. Her beauty was natural, clean, somehow apart from the cosmopolitan elegance surrounding her and yet her beauty was not the lesser for what could only be described as its plainness. It was her skin that did it; a smooth, pink-tinged alabaster and as translucent, framed by hair so dark it appeared black at this distance.

Her eyes might have helped the cause, too. He could not tell the colour from this distance, but it hardly mattered. Her eyes were shrewd and sharp as they held his; challenging, thinking. Nolan had the uncomfortable sensation he was being assessed. Did she feel the same with the eyes of the table riveted on her? Did she know her father had put her up for auction to the winning hand? If she didn’t know, her fate would come as shock. If she did, however...

Cynicism flashed. Had father and daughter done this before? Was this some sort of scam they ran whenever the count was down on his luck? The whole offer smelled of trouble. Nolan’s eyes dropped back to the cards in his hand. The tiny voice of caution that usually kept quiet in his head was barking loudly now, joined by a strong sense of self-preservation. He should throw the hand and win the money elsewhere.

This money came with strings—more precisely, it came with a virgin. That was the very last thing he needed. What would he ever do with a virgin? He certainly wasn’t going to bed a woman against her will. Nolan’s eyes went to the pile in the centre of the table. But the money was a temptation nonpareil. Only noblemen wagered sums like these. This would take several nights to acquire at lesser venues. It would be a shame to waste this rather golden opportunity. Tonight would put him at his goal. His hopes were within reach. One virgin wasn’t going to stand in his way. Across the table, the count raised his hand and beckoned for the girl.

* * *

Gianna saw the summons, aware that the count and his table had been watching her. Worry pooled in her anxious pit of a stomach. What hell had he concocted for her now? Hadn’t the hell he’d presented her with this afternoon been enough to satisfy his jaded palate? Dante’s Inferno had nothing on Count Minotti when it came to exacting revenge or getting what he wanted.

She smoothed her hands over her elaborate skirts in a calming repetition of strokes and repeated her silent mantra: the count would not stand in her way. She would not allow him to. Whatever he did, she would be equal to the task. She would outthink him, outmanoeuvre him as she always had. She’d done it for five years. She could do it for four more weeks. He cannot hurt you. He would not dare. The money will protect you. But the usual comfort the words gave her was absent tonight. Her freedom was within reach, just a month away after years living under his so-called protection.

At the table, the count took her arm and she pulled away, not tolerating his touch. ‘Still upset by this afternoon, my pet?’ The count’s tone was wry as if this afternoon had been a minor concern, a mere game. But it hadn’t been, not to her and not to him. But she would not suffer him to touch her again.

‘What have you done?’ She kept her tones low, her eyes fixed on the count. The men at the table were eyeing her with something nearing avarice. Gianna’s anxiety was rising steadily, although she dare not show it. The count would like to see her fear, like to know he had power over her.

The count gave a shrug of his shoulders as if to indicate it was nothing of significance. ‘I am having a bit of bad luck tonight, I’m afraid. But that’s about to change. I have a good hand. I am sure to win.’

Gianna knew where the conversation was going. It was a distasteful one, but one she could handle. She reached up to pull off the pearl earrings that had once belonged to her mother. The count had ordered her to wear them tonight. He’d probably planned on forcing her to surrender them. He knew how she treasured them. She had resisted giving them to him once. It had been a mistake. It had shown the count they had emotional value to her. She’d quickly learned not to make that mistake twice.

The count gave a slight shake of his dark head. Gianna’s jaw tightened and her hands went to the clasp of her pearl choker. They were just things, she told herself. Placate him, give him what he wants. These are nothing in the scope of the greater picture. After their quarrel this afternoon, his demand could have been worse. She would be thankful for this small mercy. She only wanted to be done with him. She would do whatever it took to make it through the next four weeks. She would be twenty-two, old enough to claim her inheritance without him. Whatever her mother had seen in the man during her lifetime, Gianna could only guess.

The count shook his head again and Gianna froze. ‘You are very generous, but I’m afraid your pearls won’t be enough.’ His mouth turned up in a cruel smile. ‘Not those pearls anyway. There is one pearl these gentlemen seem to value, however.’ He paused. ‘I have wagered you, Gianna. More specifically, the pearl between your legs.’

Panic swamped her. He repeated himself, no doubt enjoying the perverse pleasure of saying the crude words out loud. On the surface, it was an appalling wager. Beneath that surface it was truly horrific in a way only the count would recognise. ‘Does my mother mean so little to you that you would make her daughter a whore?’

‘Your mother is dead. She holds no sway here,’ he countered, his words bloodless. ‘I offered you better this afternoon and you refused. You did this to yourself.’

Stay calm. Under no circumstances show him any emotion. She understood the men’s stares now. They were undressing her, imagining what they would do with her, to her, all except one whose gaze was on the count. Her stomach turned. The grip on her ‘calm’ was slipping. It was a Herculean task to maintain her reserve. She wanted to grab up the carefully blown glass goblets on the table and smash them against the silk-clad walls, to rage out loud against the count’s latest barbarism. She would show these men nothing, certainly not the count who thought he could pass her about, wager her as if she was nothing more than a bauble of mediocre value; as if he could wreck her plans with the turn of a card, as if she had no say in the matter. That last was a sticking point. Legally, she had no say, not until she turned twenty-two.

‘This is revenge,’ she accused, anger coursing through her, volcanic and explosive. If she was a man, she’d kill him. But if she were a man this would not have happened. She would have left the count years ago. ‘You are blackmailing me.’

‘This, my dear, is what happens when you leave me no choice,’ the count hissed.

‘Your offer was to marry the morally corrupt Romano Lippi, or to marry you,’ Gianna spat. ‘It was hardly a choice since either option turns a substantial portion of my inheritance over to you.’ She knew a moment’s triumph at the dark look stealing over his face. ‘I’m not stupid. I know exactly what you and Lippi had arranged. The two of you decided to split the inheritance.’

‘I must have something, Gianna. I’ll have my five thousand pounds with or without you. I’m broke and you are all I have left. Don’t worry. I will win and you can rethink your position on today’s negotiations. This is nothing. You’re only being wagered in theory.’

The count took his seat with a wide smile and a relaxed bonhomie at odds with their terse conversation. She was trapped. She would run if she could, but aside from the fact she had nowhere to run, she simply couldn’t. The dratted dress was far too heavy for anything but a sedate walk. So Gianna stood, she waited, she watched and tried not to panic.

The count leaned forward, his face flushed with the fever of the wager and the surety that he couldn’t possibly lose. ‘All right, gentlemen, let’s see your cards.’ Gianna stilled. This was it, the moment of truth.

Chapter Three

Nolan knew the truth before the cards were laid down. The count’s hand was good, good enough to understand why he’d had hope of winning. But the count, like many amateur gamblers, lacked the ability to see beyond his own hand. Nolan knew not only what he, himself, held, but what others at the table held as well. The count had not yet learned that a hand was ‘good’ only by comparison.

Nolan lay down his hand. There were a few humorous moans from the other players who hadn’t bet more than they could afford to lose with some élan. But the count went pale. He’d lost everything, even his daughter. Ostensibly. Nolan still didn’t quite believe she was his daughter or even a virgin, although the paleness of the count’s face was starting to make it believable. Or perhaps it was only loser’s remorse, the crash that came after the high of an extraordinary wager before it had gone bust. The girl beside him showed no reaction beyond the movement of her eyes locking on his, a sharp, hazel-green gaze.

In that moment he knew he’d been wrong. She was not a girl. This was a woman. It was hard to be sure of her age, of her experience. Certainly, she was not a first-Season débutante, but neither could she be more than a year or two over twenty. There were flashes of youth in her at odds with the shrewdness he’d seen in her gaze, but she was a woman. Girlhood had been left behind years ago. The question surfaced again: had she done this before? He could usually read people well, but she was blank to him.

‘Perhaps another hand, Signor Gray?’ The count’s voice couldn’t disguise the tremor. Nolan had expected it, the gambler’s recourse; a second hand, a second try, anything to erase the sting of defeat.

‘Do you have another daughter to lose?’ Nolan queried in wry tones. He gave the man a rueful smile in the silence as he rose. The table had become deadly quiet. He needed to make a quick exit for everyone’s sake. ‘I didn’t think so. You have nothing left to wager.’ Nolan extended his hand to the daughter, her face still a blank canvas devoid of any emotion even as her fate clarified itself. There would be no quarter given to the count. He would be held to his brash wager. If she was frightened, angry, embarrassed or any of the thousand emotions one might feel after having been sold into a bargain not of their making, those emotions didn’t show. But Nolan was not dense enough to assume those emotions didn’t exist beneath her calm surface. Calm surfaces harboured all variety of dangers in his experience.

‘Signorina, it seems we are to leave together.’ Nolan took her arm. He would treat her respectfully until she gave him a reason not to. He did not envy her the situation. If she was innocent of all this, she must be in shock. If she was a knowing accomplice, she would be the one to directly endure the brunt of his anger when her duplicity was found out.

Nolan nodded once to the count. When he spoke, his words were for Minotti, but his manners were for her in the hopes of assuring her all would be well. ‘Buonanotte, your night ends here, I think, Minotti. Better luck another day. I shall return her to you.’ It was generous of him. Returning had not explicitly been part of the arrangement. Neither had not returning her. The parameters of this arrangement were somewhat nebulous in regards to their permanence. Nolan wondered which choice offered her the better chance. Would going back to the count only lead to more of this? The idea of her staying with him was impossible, not part of his plans. Nolan could only imagine what Brennan would say—when he stopped laughing.

* * *

This was no laughing matter. Panic receded in the wake of her anger. She had been sold to a foreigner and now she was being carted off like chattel. Not literally, of course. She’d not been slung across his rather broad shoulders, but even the touch of his hand at her back, guiding her through the crush of the ballroom, was too much for her roiling temper. She stepped beyond his reach, her words cold and demanding. ‘Take your hand off me. I am not your property.’

The Englishman chuckled, not the least put off by her cold tone, his voice was low and easy at her ear as he claimed her elbow, his arrogance unequalled. ‘My four aces beg to differ with your assessment.’

‘You don’t own me.’ Her words were vehement, but they were only words. There was no substance behind them and they both knew it. At the moment, she had nowhere to run, nowhere to go except with him. She needed a plan. She needed a way to see the silver lining. How could she turn this tragedy into an opportunity? If she could push past the panic that had consumed her at the table; the anger and disbelief that consumed her now, she could find a solution. But the Englishman’s arrogant words made it difficult.

‘Again, I must beg to differ. You’re as much my property as five thousand lire, Signor Bellosi’s gold watch and four diamond stickpins. The only difference is that you’re not as useful. I can’t convert you to cash.’

That did it. If there had been any lingering vestiges of shock, he’d effectively exorcised them. She would not be the pawn of any man again, not the count and certainly not this Englishman who acted as if this were a grand lark. At the bottom of the palazzo’s steep steps, gondolas bobbed on the waters of the canal. The Englishman handed her in and waited patiently for her to sit and arrange her art piece of a dress before joining her on the plush velvet seat. He had manners aplenty, even if he was arrogant, and that was something at least. She would take what she could get. It was starting to sink in just how much danger she was really in. If the money hadn’t protected her, nothing would.

He called out directions to the gondolier. ‘Hotel Danieli, per favore.’ Gianna smiled to herself. He had good manners and good taste, part of his arrogance, she supposed. He was a man who liked the best and perhaps therein lay his flaw. A proud man was blind to his weaknesses. She would exploit them if she had to, as long as he let her stay.

It was the hotel that clinched her decision, that showed her the silver lining. Staying was the key. The count had attempted to frighten her into compliance tonight, but he’d made a grave mistake. When he’d lost his hand, he’d inadvertently set her free. For a few days or for as long as the Englishman was willing to keep her, she was beyond the count’s control. Gianna didn’t fool herself into believing it would be easy. If, after a few days, she didn’t return, the count would come looking for her. She would have to act fast.

She couldn’t go back, not after tonight. Gianna shuddered to think of what going back would entail. The count would be cruel, crueller than he’d ever been. If he was willing to sell her virginity in a card game, there was no telling what he’d do next in order to get what he wanted. His home was no longer safe for her, if it had ever been.

Safe was a relative term in this case. If it was only herself to consider, she’d leave the city, but she couldn’t leave the city, not yet. There were things she needed to retrieve from the count’s home, she needed Giovanni and she needed her money. Otherwise there would be no way to support the two of them. Until those items were assured, she needed somewhere to live. She also needed a protector or at least the illusion of one.

Her mind began to work, a plan started to form, beginning with the premise that she’d catch more flies with sugar than vinegar. Perhaps the Englishman would play the role of protector for her if given the correct incentive. To do that, though, she’d have to change her current tack immediately. Everything hinged on the Englishman letting her stay beyond the night.

That conjured a host of other thoughts regarding what she might be required to do in order for her persuasion to be successful. Certainly, the Englishman was expecting to claim that which he’d won. A shiver took her. In her anger, her disbelief and panic over her plans being shredded, it had been easy to shove aside the more practical implication of what the wager involved: sex. With a stranger. With this man who sat beside her, a man about whom she knew nothing except his accommodations and that his manners, while nicely turned, bordered on arrogant. But perhaps she’d find a way to avoid that, too.

‘The Hotel Danieli is the finest in the city...’ she began, trying to make the stranger less strange. Perhaps if they talked, she could build some rapport. ‘It used to be a private palazzo.’ Gianna shivered again, this time from the breeze off the canal. She regretted not having had the Englishman stop for her cloak. Then again, if she had her cloak, she wouldn’t have an excuse for what she did next.

‘Are you cold?’ He shifted in his seat, but before he could shrug out of his coat and play the gentleman, she inched close until there was no space between them on the seat and pressed against him.

‘Just a little, I left my cloak behind. Would you mind if I...?’ She put her hand in the pocket of his evening coat, letting her words trail off in a delicate fade. She tossed him a smile. ‘Thank you, that’s better, much better.’

It was also much more ‘friendly’. The outside pocket of his evening coat proved to be a very intimate location indeed when one was seated. Her hand rested mere inches from a very private part of him that seemed compelled to stir at the proximity of her fingers. In a sense that was good. She wanted him attracted to her. But it was also a reminder of what might be surrendered in order to secure the larger goal.

They rode in silence after that, the Englishman not inclined towards conversation. The night spoke around them in the passing songs of the gondoliers and the laughter of revellers on the canals until the gondola bumped against the pier. The gondolier called out, ‘Hotel Danieli, signor.’

The Englishman extracted her hand from his pocket rather reluctantly, and stepped out of the barque. He passed some coins to the boatman, his words catching her entirely by surprise. ‘Take the lady wherever she’d like.’

Here! She wanted to be taken here, Gianna fought the urge to cry out. Surely he didn’t mean to leave her? Is this what he’d been thinking in the gondola? How to get rid of her? In all of her imaginings it had never occurred to her that he might find the arrangement as distasteful as she did. He was a man, after all, and men were all alike, her mama had taught her. Men were governed by sex.

She’d tried to make herself agreeable. She’d made conversation, to which he hadn’t responded. She’d put her hand in his pocket, to which he had responded. Sweet heaven, she’d almost touched his cock! He was not getting away this easy, not when she’d decided she had plans for him. Gianna bolted into action with a sharp cry. ‘Aspetta! Stop!’ She climbed clumsily to her feet, her hasty efforts hampered by her heavy skirts. She stumbled and got back up, the gondola rocking. She should have stilled and waited for the boat to settle but her mind was fixated on the Englishman. Her plans were not going to be wrecked by two men in one night. He couldn’t set her free. She had plans—admittedly, they were hastily concocted ones built in the silence of the boat ride, but plans none the less, to replace the ones the count had destroyed.

The Englishman stepped forward, holding up his hands in a placating gesture. ‘Signorina, I think you misunderstand. I am giving you your freedom. This is where you and I part ways.’ He said it as if ending their association was a good thing. They were not parting ways, not until she decided it.

Gianna faced him, hands on hips, trying to look dignified in a dangerously rocking boat. She pushed back a strand of hair and tilted her chin in defiance, struggling to maintain her balance. ‘No, signor, you misunderstand. This is the part where I—’

Stay.

The word never left her mouth. The gondolier gave a warning yelp and leapt for the pier. Gianna surged forward to the dock, hoping to escape the inevitable, but she was too slow. The boat tipped. She hit the water.

‘Gianna!’ The Englishman’s voice was the last sound she heard before she went under.

Two sensations hit her simultaneously: the water was dark. No lantern light reached the depths—

someone could fall in and simply disappear without being seen even if their fall had been noted. Second was that it was cold, so very cold. Gianna tried to push to the surface, arms and legs working to propel her upwards, but she had little momentum with nothing for her legs to push off from and an enormous amount of drag from her skirts. She needed more strength than she possessed.

She had no intentions of simply giving up. It would suit the count too well if she died. Everything she had would be his. He wouldn’t have to wait out the next four weeks. It would certainly suit the Englishman who had been so eager to send her away. No one would care except Giovanni. Giovanni was counting on her. But her air was failing, her strength was failing. What would happen to Giovanni?

There was a splash in the water beside her, a hand about her waist, another arm pushing upwards with her now. She lent her own meagre efforts, hurrying them upwards out of the murk. Haste was important now. Spots danced behind the lids of her eyes. If she lost consciousness, her dead weight would drag them both down. The surface at last! Her head broke the water and she dragged in a great breath, the Englishman beside her, his voice filling the night with directions.

‘We’re over here! I’ve got her. Get her up! Someone bring a blanket.’ It took two of them; the Englishman inelegantly pushing her up from behind, his hands on her bum, and the gondolier tugging her by the armpits to the pier. Task accomplished, the Englishman braced his hands on the dock and levered himself up with enviable, easy strength. He took the offered blanket and threw it about her shoulders. ‘Let’s get you inside.’

Gianna was shivering, unable to do anything but let him guide her into the opulent lobby of Hotel Danieli, his arm around her, holding her close to his side. She caught sight of herself in one of the long Venetian mirrors and groaned. She looked exactly like what she was—a soaking wet woman who’d just fallen into the canal. The Englishman, however, managed to look like a prince, all dripping six feet of him. Even wet and dressed in ruined clothing and barefoot. ‘You took time to remove your boots,’ she accused testily. She’d been panicking underwater, facing certain death, and he’d taken time to pull off his boots.

The Englishman laughed, a warm, light chuckle. She had the sensation again that everything was a lark, even death. ‘I assumed you didn’t want us to both drown? Your dress weighed enough without contending with my boots.’ He put his mouth close to her ear the way he had in the ballroom. ‘There’s a reason, Gianna, people swim naked.’

Her cold body went hot at the words, the sound of her name on his lips, the tickle of his breath at her ear. It was a most inappropriate comment made at a most inappropriate time in a most inappropriate place. Not surprising considering how the evening had gone. It fit perfectly with everything else that had occurred: she’d been wagered and lost in a card game by the one man her mother had trusted to look out for her, her plans for freedom from the count were now entirely undermined and her fate was in the hands of a stranger. What else could go wrong? What else was there to go wrong?

Chapter Four

The room was sumptuous. Perhaps it was safe to assume that the worst had happened. Perhaps her luck was starting to change. His rooms were of the finest quality: furniture upholstered in silk, long curtains with luxurious folds draped the windows like a woman’s ball gown where the rooms looked out over the canal. From here, there was a view of the chamber beyond with its enormous bed strewn with pillows. Even at a distance, that room exuded decadence, a not-so-subtle reminder that what had started this night might still very well finish it. Sex was a powerful weapon when used correctly. Gianna hoped she knew enough to wield it. She shivered and drew the blanket tighter around her.

‘Let’s get you into a bath. Come with me.’ He led her into the bedroom and through a door into the most incredible room she’d ever seen, a room entirely given over to the function of bathing. There was a porcelain tub rooted to the floor. He bent over the handles and turned them, water flowed. Steam rose.

‘Oh.’ She gasped. She’d heard of such features before, but they were non-existent at the count’s house. This was positively divine. The Englishman moved about, laying out plush white towels and a thick bar of milled soap, so intricately carved she almost didn’t want to use it and destroy its perfection.

His hands were at the back of her gown before she realised it. ‘Let’s get you out of this. What a mess.’

There was no sense protesting. She couldn’t possibly take it off by herself. Gianna let his fingers work the long row of tiny pearl buttons at her back. His touch was swift, professional and yet beneath that layer of competence, there was a sensually compelling undertone that suggested his hands would feel good on her skin. Surely that boded well for the next level of her plan?

‘It took my maid twenty minutes to do up the buttons. You’ve done this before.’ Gianna tried for levity, anything to keep her mind off the fact that she was alone in a hotel room with a man she didn’t know and she was there for the express purpose of being bedded by him. Never mind he’d tried to let her go. She’d refused. He would think that refusal was an acceptance of another sort...

He laughed, finishing the last of the buttons low on her spine. ‘Let’s just say you aren’t the first woman I’ve undressed, wet or otherwise.’

She supposed she’d deserved that with her leading question. The gown fell open. She could feel his gaze on her back, a sensation that was provocatively possessive and not without its own thrill. ‘Stand still,’ he murmured at her ear. ‘I’ll have to use my knife.’

His knife? That galvanised her into action. Gianna spun away from him, clutching her dress to her, her eyes rapidly scanning the room for a possible weapon, all sense of flirting, of wanting to lure him with sugar evaporating in the wake of self-preservation. ‘There is no need for knives, I assure you.’ She tried her best calming tones, the tones she used to reason with the count when he was irrational—which was nearly always. Surely she could handle one Englishman.

Gianna snatched up a ewer, brandishing it in self-defence as she edged towards the door. A knife flashed in his hand from some secret place on his person and she knew she was right to have gone on the defensive. Good lord, he’d been armed all along! What sort of man carried a weapon to a party? She’d traded drowning in the canal for being stabbed by a madman in hotel room, who was laughing.

The Englishman held out his arms in a gesture of peace, apparently having found great humour in the situation. ‘Put down the ewer, Gianna. The knife is for the laces. They’re in knots. I’m afraid there’s no saving them. Now, turn around and let me at them. Your bath is ready and you’re shaking.’

Hot embarrassment crept up her cheeks. She’d completely overreacted. But what else was she to think? It was easier to turn around than to let him see her blush. She’d let herself look foolish. ‘You find this funny?’ she scolded. She felt the slice of a sure blade through the sodden laces of her corset, felt the tight garment slide away, felt her body breathe, set free.

His hands closed over the caps of her shoulders, warm and firm against her chilled skin. ‘I think it’s funny that you believe I would go to all the trouble of dragging you out of the canal just to stab you a half hour later in my room.’ His fingers flexed gently against her skin, his mouth close to her ear. ‘What holds no humour for me is why a beautiful woman would have reason to think a man would do that.’

His body was just inches from hers. She could feel the heat of him through his wet clothes, feel the strength of him—it was there in the low rumble of his words, in the remembrance of the arm that had brought her to the water’s surface. This was a very different man than the count. She’d known it at the palazzo, but had not fully understood what it meant until now.

Where the count thrived on cruelty and force, this man did not. However, that mere discrepancy did not make him a saint. She had to be careful not to ascribe heroic attributes to him just because he’d dragged her out of the canal and hadn’t ravished her yet. He was still a gambler and he was a still a rogue—a rogue who was growing more appealing by the moment.

A shiver of a different sort swept through Gianna. She knew danger when she encountered it and it was standing right behind her. It wasn’t the knife in his hand that made him dangerous, it was his manners, his temptations.

He stepped back, releasing her. ‘Take your bath.’

Gianna turned to face him. He’d saved her tonight. He’d looked after her. How long had it been since anyone had done that? He was a complete stranger, someone who didn’t have to do any of those things and yet he had. She didn’t even know his name. She stretched a hand out. ‘You have my thanks, ah...?’ She waited for him to fill in the space left by her words.

A small smile twitched on his lips as he took her hand. ‘Are you asking me my name? It’s Nolan Gray.’

‘I’m trying to thank you, Mr Gray.’ She couldn’t resist a smile of her own, something warm unfurling in her stomach. She imagined he rather regularly had that effect on women. Once more she counselled caution. She didn’t want to like him. She just needed him to get through the next four weeks.

* * *

He just had to get through the night. He had a naked woman in his tub and no idea what to do with her, a most novel situation to be sure. Usually he knew exactly what to do with a naked woman in the tub, out of the tub, on the bed, off the bed, against the wall, out on the balcony with the moon overhead. He had to stop, this was starting to sound like an erotic prepositional exercise or bad poetry. Too bad his tutors had not aspired to such creative lengths—he might have done better in school.

Nolan stripped out of his clothes at last, glad to be rid of the damp and stench of the canal. He towelled dry his hair and slipped into his banyan, feeling warmer, cleaner already, but that raised another point of concern. What was she going to wear? Her gown was beyond use, wet and ruined. It was past midnight. There were no shops open and he didn’t know any shopkeepers to rouse. But he did know a friend... Brennan. Nolan grinned and hurried next door.

Brennan answered, half-dressed and less than half-sober. ‘Do you still have that nightgown, Bren? The one you just ordered.’

‘The one I ordered for my special lady,’ Brennan drawled his correction.

‘I need it, Bren.’ Nolan leaned against the doorjamb, his voice low. If Brennan was home this time of night he wasn’t alone and he didn’t want his business broadcast to all and sundry. ‘I have a situation.’

‘I have a situation, too, as it were.’ Brennan directed his eyes downward meaningfully where his robe gaped.

‘Please, she fell in the canal and has nothing to sleep in.’

Brennan raised a brow. ‘And that’s a problem how? I thought you screwed naked.’

‘Normally I do.’ Nolan stopped. What was he doing? He did not have to justify that to Brennan. Nolan rolled his eyes. One of the consequences of living in his friends’ pockets was that they knew everything about him, personal habits and all. He had no privacy left even when he had separate rooms. Nolan pushed a hand through his hair, striving for clarity. ‘It’s complicated, Bren. I won her in a card game, she fell out of the gondola, she’s in the tub right now.’ Striving and failing. Nolan blew out a breath. He could see the explanation didn’t help. He was flubbing this up miserably in his haste to get back to the room.

Brennan waved him off with a hand. ‘Enough, you’re making my head hurt. You can have the damn nightgown if you’ll just stop with all these details.’ Brennan retreated into the dark of his room and came back, a silky white item in one hand. ‘Just to be clear, I won’t want it back when you’re done.’

‘Thanks, I owe you one.’

Brennan laughed. ‘One nightgown, to be precise. I will want it replaced. Now, go to bed.’

Bed was an interesting proposition indeed given there was only the one in his suite and he’d not planned on sharing it with the lovely, mercurial Gianna. He’d also not planned on having her in his room, let alone his bed. Nolan stepped into the steamy bathing room, calling out his approach from the dressing screen that shielded the tub from any intruders. ‘Are you decent? I found you something to wear.’

He heard the water slosh, her voice momentarily flustered. ‘Toss it over the screen, I’ll be out in a minute.’

‘There’s no need to rush,’ Nolan called back, trying to sound cheerful. No need at all. He was still trying to figure out what to do with her, but before he could do that, he had to figure out what to make of her.

He draped the silky material over the screen. The evening hadn’t gone quite as anticipated. He was supposed to have won money, not a woman. But he’d had a plan for that, too. That woman was supposed to have embraced her freedom and left him at the pier. It was a nice, expedient option that should have satisfied them both. In the main room, Nolan poured himself a drink and went out on the balcony to think and to wait. He’d had one plan, but apparently, she’d had another, and that was cause for wonder.

Nolan leaned on the railing, his gaze going out across the dark waters as he sipped at the brandy, letting his thoughts come fast and logical: Was Gianna Minotti a fraud? Was she for real? Was she a little of both, part fact, part fiction? Perhaps of more immediate concern, what did she want badly enough to turn down her freedom and accompany an unknown man to a hotel room, an act that had obviously inspired at least a little fear in her?

There was a delicate cough behind him. He turned, preparing himself for the sight of Gianna Minotti in whatever passed for Brennan’s taste in nightwear. There would be no reason to overreact. This wasn’t his first woman in a nightgown or his first woman anything—he was way beyond firsts when it came to what happened in a bedroom.

His preparation was not enough. Thankfully, years of rote response came to his aid. ‘Will it suffice?’ The words came out of his mouth with little effort from him because the rest of him seemed tongue-tied. The pale-blue dress with its heavy adornments had not done her justice. It had, in fact, distracted the viewer with its opulence from the full onslaught of her beauty. But there was no distraction now.

Nolan’s eyes were riveted on her face, helped there by the simple classic lines of the gown, the thin unobtrusive straps at her shoulders that demanded no attention and the dark cloud of her hair hanging loose and damp at her shoulders, framing her face and those striking hazel eyes. Her face itself was ultimately feminine, at once managing to be compassionate without being soft or delicate, intelligent without being hard. A smart man, a man who wanted to understand her, would study that face for hours and recognise its layers, the complexities of her expressions. Only when that was mastered would he move on to study the rest of her body, shown to perfection in the simplicity of the white gown. Tonight he could not be that man.

Nolan felt his body, typically well trained to reserve its judgement until his mind was made up, stir with arousal. The gown flowed over her curves at the behest of her body, not of fashions. Where the blue gown had forced her to conform, this silk conformed to the wearer, flowing over the swell of her breast, the nip and flare of waist and hip. No wonder Brennan had been reluctant to part with it. The gown had been made by a magician.

‘It suffices, I’d say.’ She took a few steps forward to the cluster of furniture around the fireplace, the silk emphasising the sway of her hips, her mouth quirked in a wry smile that said she’d noted his interest. Damn. He hated being the transparent one. Usually, those roles were reversed. Usually... How many times had he thought of such contrasts tonight? The ‘usual’ held no power here. Nothing that had happened tonight had gone according to plan or prediction.

‘I see the tea has come.’ She sat on the curved sofa and prepared to pour, presiding over the porcelain like a naughty angel in her white gown, her hazel eyes looking preternaturally green against the paleness of her surroundings. ‘Perhaps you’d prefer something stronger?’ She gestured to the decanter on the sideboard, noting the half-empty glass in his hand. ‘I think I’d prefer a little of both after all the excitement tonight.’

Nolan brought the decanter over and sat down, one leg crossed over the other, and let her serve him. If women served tea in nightgowns like this more often, men might actually enjoy the event. He admired the way in which she had manoeuvred things. It was neatly done indeed, masterful even. Of course, he recognised her strategy. It was a trick he used often. To take charge of a situation, one merely had to find a task to perform and then incorporate others into the scheme by asking them questions. Suddenly, you were giving orders and people were looking to you for direction.

She refilled his glass and passed it to him before splashing a healthy amount into her teacup, slightly self-conscious for the first time now that there was no task to perform; no wager to watch, no canal to be hauled out of, no bath to take, no tea to serve. Their action-packed evening had come to a screeching halt and now it was just them and the original reason they were together to start with.

‘So, here we are.’’ Nolan drawled with lazy nonchalance, settling back deep in his chair. Despite his misgivings over her authenticity, he was starting to enjoy this. The next move was hers. What would his bold lady do next?

Chapter Five

Here they were. In their nightclothes. Together. Gianna took a slow sip of the hot tea. There was a reason polite society didn’t encourage conversation in dishabille and this was it. Without the trappings of one’s wardrobe, one was entirely exposed in more than the obvious ways, although just the obvious exposure alone was enough to leave her feeling flustered and hot at a time when she need to be completely in control.

‘Here we are.’ She smiled, trying to give away none of her nerves. ‘I must thank you again for all you’ve done for me tonight.’ No, that was all wrong, it was too bland. She had to say something more than that if she meant to hold his attention. ‘The gown is lovely. I’m amazed you were able to find anything on such short notice.’ No, that was wrong, too. A man like him must have access to all types of female venues and females. She wondered where the gown had come from, which woman had sacrificed it for her, in return for what? What had the intriguing Nolan Gray promised in exchange?

‘I’m only sorry it didn’t come with a robe.’ Nolan Gray said easily, casually, from his chair, as if he talked with barely clad women over tea all the time. And he might. He’d made it clear in the bathing room undressing women was not a rare occurrence in his life.

‘Liar.’ Gianna caressed the word, a knowing half-smile on her lips. Women were easy for him. This was a man who would want to be flirted with, a man who would want a sensual challenge, something that differed from the norm of his usual experience. She let her eyes hold his over the rim of her tea cup. They were mesmerising eyes, not hard at all to look at with their quicksilver flecks, but hard to look away from. A woman could get lost in them and the decadent promises they held. ‘You’re not sorry at all.’ They were bold words from a bold woman, the sort of woman this man would find appealing.

Nolan Gray wasn’t the sort of man who had to win a woman in a card game. An expanse of well-muscled chest showed in the open vee of his robe, reminding her of the powerful body that had propelled her out of the water, reminding her, too, that she played with a certain intimate fire here. She’d initiated an assertive flirtation and he was very willing to respond in kind.

His eyes drifted over her in a deliberate slide of quicksilver on silk, his gaze making his unspoken thoughts evident: he wanted her. It was to be expected given the circumstances. She was his to want, won fair and square according to the rules of men. But there was more in that gaze than sheer male covetousness and that was what made her pulse race. Those thoughts conveyed possibilities, promises, of pleasure. ‘No, you’ve caught me out. I’m not sorry. You’re a beautiful woman. The blue dress hid you.’

‘The blue dress was worth a fortune,’ she countered, encouraging the flirtation. Flirting was a means to an end, part of her arsenal. If he wanted her, he would let her stay. She had to view that as progress. On the docks he’d been ready to let her go and that did not suit her purposes. But to get what she wanted from him, she’d have to tempt him beyond coy flirtation and who knew where that would end? Well, she knew where that would end—in his bed, with her taking one step closer to becoming her mother, one step closer to being dependent on men, the very thing she’d fought so hard against the count to avoid.

‘It’s too bad the count didn’t wager the dress instead, then.’ Nolan took a swallow of brandy. She followed that swallow down the strong length of his throat. Did she really have a choice in the short term if her long-term goals were to be met?

Gianna stopped her line of thought. How often had her mother said the same? She’d married the count based on that exact logic. She’d wanted respectability for her children, the kind that came cloaked in a title. And yet, despite that cautionary tale, Gianna couldn’t help but think that if she did have to sacrifice herself to the Englishman, then so be it. Was it wrong that part of her didn’t think it would be a terrible sacrifice if it came to that?

The man across from her was attractive with his grey eyes accented by the sweeping upper curve of his cheekbones. It made for an appealing combination of strength and approachability, drawing the eye up to the spill of water-dark hair pushed back from his forehead. His hair would be lighter once it dried, although right now it was the shade of walnuts. His hair had been the colour of sweet pralines in the ballroom. He was a finely made man, too. She’d already noticed how tall and lean-muscled he was and with the manners to go with the looks. To dance with him in a ballroom would be a dream...a dream she should not be entertaining given her circumstances. It would certainly have helped lessen his appeal if he’d been a boor.

‘Why do you suppose he chose to wager you and not the dress?’ Nolan was musing out loud, and she needed to pay attention. Listening was one of a courtesan’s most powerful weapons—the source of information.

‘He was angry with me,’ Gianna replied, not wanting to go into the details. If she was too messy, too complicated, or if he sensed an association with her could be potentially dangerous, he would be rid of her. Nolan raised a brow as if to suggest ‘angry’ didn’t quite explain why a man would wager his daughter in a card game.

She didn’t want to explain. She didn’t want his pity just yet and certainly not his rejection. That was what she’d have if she told him the whole sordid story. She’d tell him later perhaps if she was desperate. Pity could be a tool, too. Besides, telling the story exposed her hand more than she wanted. They might be drinking tea in their nightwear and he might have saved her from drowning but he was still a stranger. So much lay unknown between them. At the moment, she was operating off nothing more than her assumptions about his character.

‘More brandy?’ she offered. She rose with the decanter in hand to cross the short distance between them, but Nolan waved it away.

‘More answers.’ He set his glass down on the low table, pushing it away from him with a sense of finality. Gianna swallowed hard. Small talk was over.

It was time to be bold. She needed a distraction or he’d drag the entire story out of her. She would tell him when she was ready, when she knew she had him and he wouldn’t send her back. Until then, she needed to give him a reason to let her stay. Gianna put down the decanter and pulled off the stopper. She gave it a long, slow lick of her tongue, her eyes on Nolan, watching his reaction. ‘Perhaps we can think of something else to do with the brandy besides drink it.’ Her voice was husky and provocative, the implication clear.

His grey eyes went black at the fantasy she conjured. ‘What are you suggesting?’ His voice had become a husky growl. It was now or never. Gianna seized her courage. She could do this. She knew in theory what men wanted and how to deliver it, if not in practice. But truly, how hard could it be?

Gianna knelt at his knees in the small place between him and the tea table, careful to keep her eyes on his, never letting him guess the boldness was an act. ‘We can find something better to entertain ourselves with besides talk. After all, you didn’t win my conversation in a card game.’ She ran her hands up the insides of his thighs beneath his banyan, over the rough hair of his legs, and she knew the heady sensation of success.

Already his body was shifting, opening to accommodate her touch, his robe falling away to reveal all of him, his phallus starting its journey to arousal as her thumb met with its head, his tip rubbery and tender. She’d not thought it would feel so...vulnerable...when the rest of his body was so very hard. She closed her hand over the length of his shaft, feeling its heat, its pulsing life as it grew harder. She started to stroke.

His hand came down quick and fierce, shackling her wrist. ‘What the hell do you think you’re doing?’

‘Do you prefer something else?’ Gianna fired back, defensive in her doubt. Was she doing it wrong?

‘I’d prefer the truth.’ His grip was hard as he brought both of them to their feet. Standing nose to nose or rather nose to chest, she felt the whole force and strength of his presence. Had she misjudged him? Was there cruelty in him yet? Gianna tensed and waited.

‘You haven’t the faintest idea of what you’re doing, of what you’re playing with,’ he accused, and she felt her cheeks burn with shame. He had roused to her touch, her efforts couldn’t have been that far off the mark. Gianna willed herself not to look away from him as he continued his scold. She would not give him or any man the satisfaction of victory. Nolan’s eyes were hard, near-obsidian shards as he made his case. ‘At the palazzo you were not the least interested in sleeping with me. I believe your words were “take your hand off me”. That seems to have changed in a rather short time. Frankly, I find your about-face unbelievable. Perhaps we should try your resolve before this goes any further.’

It was all the warning she had. He seized her mouth in a bruising kiss that left her breathless and reeling from its onslaught, but there was no mistaking this kiss for anything other than what it was—a punishment, a proving ground.

Nolan dragged his mouth away, his eyes narrowed in flinty speculation. ‘That’s what I thought.’ He ran his hand across his mouth, and Gianna knew whatever test he had put to her she had failed. ‘A woman always kisses her truth. Now, why don’t you tell me how it is that a woman who didn’t want to be wagered turns down her freedom when it’s offered to her, especially when she’s not particularly interested in sleeping with me?’

Gianna gathered her dignity and looked him in the eye. She was losing him, not because she lacked competence in the arts of seduction, but because he saw through her, he knew her game and it dulled her one weapon. ‘I’m sure I don’t know what you mean.’

‘Before you oh, so conveniently fell into the canal you were about to say “this is where I stay”,’ he prompted, not believing her feint of ignorance. ‘Somewhere between the ballroom and the canal incident, you decided you didn’t want to be free of me.’

His meaning was evident. Anger surged. ‘You think I planned this? You think I wanted to fall into the canal?’

Her own accusation didn’t appear to stoke his temper. His gaze remained steady. He let go of her wrist and crossed his arms over his chest, entrenching. She recognised the signs. ‘There are those who would say you’ve done well for yourself tonight. You’re here, after all, in this sumptuous room. The question is why?’ His voice was a sensuous caution, reminding her that she toyed with a dangerous man in spite of the kindnesses he’d shown her. ‘What do you want so badly, Gianna, you’re willing to put your hand and no doubt eventually your mouth on a stranger’s cock?’

It would have been better to have simply called her a whore. His crass description of her efforts to bribe him into compliance put her over the edge. Whatever restraint she had left fled in the wake of her temper at full boil. She raised her hand and struck him hard across the face, across that beautifully curved sweeping cheekbone.

‘How dare you!’ But she knew how he dared. He dared because it was true. She’d been willing to do that much and more if need be and it shamed her. In those moments she’d become like her mother, the very life she was trying so hard to avoid—a life dependent on a man’s reactions to her charms.

Nolan stepped away from her, his body coiled but controlled. He didn’t even raise a hand to touch the red stain she’d left on his face. She envied him that reserve he could conjure at will. ‘I’m sorry if the truth stings, signorina,’ he said coldly. ‘Please excuse me. I find I’m not good company this evening. I’m going to find a nice stiff drink or two. Make free of the room. I will not be back tonight.’

He couldn’t leave! She was already regretting her actions. Didn’t she know by now violence solved nothing, it only made things worse? How quickly she’d sunk to the very depths she despised in the count. ‘You’re not dressed,’ she asserted hastily. In her anger she might have ruined everything. She couldn’t let him go with things like this. What had she been thinking to strike him? What if he sent for the count? She couldn’t go back.

Nolan’s hand stalled on the doorknob, and he gave her a wry smile. ‘For what I pay here, princess, they’d let me drink naked.’ Then he was gone, leaving her alone with a bed and a half-full decanter of brandy. It should be enough to numb the pain. Things would look brighter in the morning. They had to, because they looked impossibly dark right now.

Chapter Six

Oh, the agony! Nolan groaned, but the noise of it, the effort of it, only made the pain worse. His head was splitting like Zeus about to birth Athena. With a blind hand, he groped for the bedside table and the morning remedy he left there for occasions like this. His hand came up empty—no furniture, no magic morning. Why was that?

Nolan hazarded a peep out of the slit of one cautious eye. Ow! He shut it quickly and cursed. Who the hell had left the curtains open? The morning was not off to a good start and it was only sixty seconds old. If this was how the day was going to progress, he would stay in bed. Then he remembered why he couldn’t. For starters, he wasn’t even in a bed, but a chair and a deuced uncomfortable one at that. Second, this wasn’t his room. This was Hotel Danieli’s private club, with its large bay of windows looking out on to the canal. He was here because she was there—there being his perfectly appointed room with night-dark curtains the staff knew to keep drawn until noon and his miracle remedy against all nature of hangovers on his bedside table.

Nolan shifted, his body conflicted in its priorities. Did it stay still, to dull the ache in his head, or give in to the urge to stretch and relieve the stiffness of having passed out in a club chair hours ago? His body opted to move. That was a mistake. He regretted moving instantly, then regretted having drunk so much brandy. Well, it hadn’t entirely been brandy. There’d been some wine, too. This was all her fault, every aching, throbbing body part of it. The evening in its entirety flooded back in head-splitting flashes; the card game, the gondola, the canal—oh, Lord, the canal—he still carried a faint whiff of it on his skin—and the girl who had ruined everything, even his solution to save them both from further complication.

He’d offered her freedom from the agreement. She was supposed to have taken it and left him at the pier—dry and ready to move forward with the next step of his plans. It was a nice expedient option that should have satisfied them both. Apparently she had a different option in mind—one that involved falling into the canal. Even now, he wasn’t sure if she’d done it on purpose. It had been an enormous chance to take on her part in a dress weighted down by pearls.

That wasn’t the only thing he wasn’t sure about. Was she really a virgin or had the count lied about that, too? It was rather hard to believe and yet he couldn’t rule it out as truth. Nolan groaned again, this time from the realisation of what he’d done based on accepting the count’s word at face value. What if he’d been wrong to trust her? If she had manipulated everything, it meant he’d just left a very experienced con artist alone in his room with all of his winnings. Nolan forced himself into an upright position, fighting hard to ignore the spinning room and the stab of pain. He had to get upstairs.

It was an absolute labour of Hercules to pull himself up the grand staircase in his dressing gown in front of bright-eyed tourists heading out to see the sights. It wasn’t the dressing gown that bothered him. If he’d been in better spirits, he’d have made a game out of it, bowing and nodding to the ladies as if he were fully clothed. But he was in no mood for games. His head ached, his stomach roiled on the verge of nausea and it was suitable punishment for what he’d done. Had he let her manipulate him or was she simply that good and he hadn’t seen it coming, he who prided himself on being a student of human nature?

Nolan ran through the progression of events. She’d been trying to seduce him, which had been an obvious if enjoyable ploy. He recalled with clarity the feel of her warm hand on his very responsive cock. If she’d been a different sort of woman in different circumstances, he would have taken her generous offer. But he’d been wary of her motives. When seduction had failed, she’d opted for a quarrel. In hindsight, he could see how that would work to her advantage. Perhaps she had intended to blind him with anger, knowing he’d storm out, maybe knowing, too, that a man who had bothered to drag her out of the canal, run her a hot bath and find her a nightgown wasn’t going to throw her out after all that trouble.

Nolan fumbled for the key in his dressing-robe pocket and fitted it to the lock. He held his breath. This was the moment of truth. He opened the door to his room. The front room was empty except for the abandoned tea set and his stomach dropped. He strode into the bedroom, fearing the worst—that she was gone and his money with her. He stopped in the doorway and smiled, a big, wide smile that hurt his head. Right now, he didn’t care. The pain was worth it.

Gianna Minotti lay sprawled face down on his bed, the silk nightgown bunched up high on her thighs, revealing long, slim legs and a glimpse of rounded buttock. Her hair was a glorious tangled mop over her face. Was that a small trail of drool at her mouth? One hand trailed limply over the bed. Nolan followed it down to the empty glass on the floor just beyond her fingertips.

His eyes darted to the nightstand and the nearly empty decanter. She’d had the same idea as he. Chances were, she’d get the same results. His magic morning was still at the bedside, too. He grabbed up the glass and drank, making sure to save some for her. She was going to need it. Nolan fought back the urge to laugh as he headed for the bath. It was true. Misery loved company. He was feeling better already.

* * *

There was a man singing in the bathroom and she just wanted him to stop! Gianna moaned and rolled over. It was a bad idea, but obviously just one of many, the brandy having been the first bad idea. What had possessed her to imbibe like that? Then she remembered. Him. This was all his fault. Sort of. At the moment, she couldn’t remember exactly why it was his fault. Oh, yes, he’d won her in a card game. Not her specifically, but her maidenhead. Which he hadn’t claimed, yet, proving the brandy hadn’t accomplished anything except for giving her a monstrous headache.

The door to the bathing room opened, and she cracked one eye, then two. If she had to wake up with a pounding head there were worse sights to wake up to. Nolan Gray emerged from the steam, wrapping a white towel around his waist, water dripping from his hair. His singing stopped when he saw her but he didn’t stop smiling. ‘Buongiorno, signorina. How is your head?’

The smiling, singing bastard knew exactly how her head felt—she could see the mischief in his eyes. Gianna reached for a pillow, intending to throw it at him. The effort was too much for her body. Her stomach rebelled, the world swam and spun in front of her abruptly upright head. She went hot, then cold, entirely out of control of her body. Oh, no! She couldn’t stop it. Her throat made a panicked sound. Nolan was there, kneeling beside her, a chamber pot at the ready, his hand sweeping back her hair just in time.

She retched most thoroughly not once but twice, her stomach spilling its contents into the chamber pot. It was humiliating and healing all at once. Realising that somehow made it even more mortifying because, when the wave of nausea passed, she was glad she’d done it. Casting up accounts had been exactly what she’d needed.

‘Better?’ Nolan brought a wet washcloth and helped her with her face. The cold water felt refreshing on her skin. She lay back against the bed pillows, feeling drained, but immensely improved. ‘If I could get rid of the pounding in my head, I would be at a hundred per cent.’ She managed a smile, but it was hard considering she’d just thrown up in front of a man dressed in a towel—a man who had already fished her out of the canal and tried to save her from the count’s reckless wager.

He had an answer for that, too. ‘Drink this. It will help your head.’ He passed her a half-filled glass filled with a greenish liquid.

She sniffed and wrinkled her brow. ‘What is it?’

‘My secret recipe for mornings like these.’ He chuckled at her reticence. ‘You can live with the headache or you can try it. I’ve already had mine and look at me.’ He held his arms wide. Look at him indeed. It was hard not to. He was as well made as the glimpses last night had purported. Lean muscles defined his arms and chest beneath the lingering tan of his skin. It was not a deep tan, of course, they were too far into the winter for that, but he had been tan at one point. It made her wonder what he’d been doing. Cards were usually an indoor pursuit, in her experience. It was nice to think he might be more than a gambler.

Gianna gave him a dubious look and downed the glass. She cringed at the taste and swallowed. ‘This had better work.’

‘It will work. It tastes too awful not to.’ He laughed and rummaged in the drawers of the bureau and tossed her a shirt. ‘You can put this on until we can find you something better to wear. I’ll dress in the other room. Come out when you’re decent. Breakfast will be here soon. I have it delivered every day at noon.’

Breakfast? Decent? She was sceptical of both ideas, but Nolan merely laughed at her frown as he gathered up clothes. ‘Nothing fancy, just toast and coffee,’ he assured her. ‘It will help, too, you’ll see.’

Gianna held the shirt against her. She was sceptical of more than breakfast. They had not parted on good terms last night. He’d accused her of deliberately falling into the canal, and she had slapped him. ‘Why are you doing this? Why are you being so nice?’

Nolan shrugged. ‘Does there have to be a reason? Maybe I’m feeling grateful that my hangover is behind me. It is a glorious feeling to be restored to health, don’t you agree?’ The last was added rather pointedly.

Gianna blushed, but she was not diverted. ‘Maybe it’s more than that.’

‘Maybe,’ Nolan drawled, letting his eyes roam over her. ‘I’m just glad to find you’re still here and that you haven’t robbed me blind. You knew exactly how much I’d won and where it was at.’

‘You insult me.’ She must be feeling better. Her temper stirred a little, a sure sign she was recovering her spirit. It stung that he still didn’t believe she was innocent in all this, that she’d had no part in the wager, no designs to steal from him and return to the count.

‘No,’ Nolan corrected, tossing the words over his shoulder as he exited to the other room. ‘I honour you with the truth. In cases like this, I find it’s best to know where we stand with one another.’

Ah, they were not so dissimilar. They both believed one caught more flies with sugar than vinegar. He was flattering her. Not with words, necessarily. In fact, he was purposely using his words to do the exact opposite in the hopes that she wouldn’t notice. But she’d been in the world of men too long. She knew better. He was flattering her with actions, luring her trust with nightgowns and shirts; hot baths and tea trays; miracle headache cures and timely placement of chamber pots. Do not like him, she admonished, slipping out of the nightgown and folding it carefully before placing it in a drawer.

Gianna slipped her arms into the sleeves of the shirt. The garment was too big, of course. The sleeves had to be rolled up and it fell nearly to her knees. But it was clean and soft against her skin the way only expensive linen could be. She breathed deeply. The shirt smelled good, like him, she realised. It matched the scent that had trailed out of the bathing room with him; sandalwood with the faintest hints of patchouli. She drew another deep breath and knew she had to be careful.

He was a worthy opponent at a time when she needed a more naïve one. Nolan Gray did nothing without a motive. Even this act of dressing her in his shirt was an act of intimacy designed to draw her closer, designed to create the illusion of a bond between them. He wants you to like him, came the thought. She played a question-and-answer game with herself as she fastened the shirt.

Why? Last night he’d wanted to be rid of her.

Because friends tell one another their secrets.

In his eyes, what was her secret?

Answer: he wanted to know why she didn’t want to leave when she hadn’t wanted to come in the first place.

Gianna paused, hesitating before picking up the brush laid out on the dresser. He wouldn’t mind. He’d want her to use it, one more act of kindness to bind her to him. She dragged the brush through her tangles, feeling more in charge with each brushstroke, more like herself. Regardless of what anyone said, appearances mattered, even when one was only wearing a shirt, or perhaps especially when one was wearing only a shirt. It was already noon and the clock was ticking. How much time did she have before her freedom ran out?

There were voices in the other room and the clatter of dishes. Breakfast was here. She couldn’t hide in the bedroom any longer. It was time to go out and beard the proverbial lion in his den. For that she needed a strategy, or, better yet, she’d just borrow his tactics. He wanted her to like him. Was that such a bad idea? Wouldn’t she, too, be served by the concept of liking? Maybe being friends was the preferred strategy here. After all, friends did things for one another and there were things she needed doing before she could leave Venice, before she could truly be free. Who better to do them for her than her new friend, Nolan Gray?

Be careful, her conscience whispered, that you don’t do this because it’s easy. You want to like him and this gives you an excuse. This was your mother’s downfall, she liked attractive men and they all failed her in the end. Nolan Gray might have fished you out of the canal, but he also won you in a card game. How good could a man be who’d entertain such a wager? That was the problem. She didn’t know. But at the moment he was all she had. She did feel a twinge of guilt over what she meant to do. But if he was a gambler, he’d understand. A girl had to use her resources and take her chances where she found them.

The smell of coffee greeted her as she stepped into the other room, feeling conspicuous in Nolan’s shirt when he was fully attired in shirt and waistcoat, breeches and boots. In truth, the shirt covered far more of her than the nightgown had, but then, the playing field had been more equitable when they’d both been in nightwear. But Nolan rose, playing the gentleman, only his eyes betraying his appreciation of her apparel. He was good at hiding his emotions.

‘Coffee?’ He poured her a cup and passed it to her with a smile. ‘There’s toast and butter, a pot of jam, if you like. Help yourself.’ He’d left the sofa empty for her, perhaps anticipating the difficulties of sitting in a shirt. She ended curled up on that sofa, her legs tucked under her, the shirttails tucked modestly about her, and a plate of toast balanced on her lap.

It was a cosy position and she was struck by the domestic tranquillity of their breakfast. Nearby, flames popped occasionally in the fireplace. Nolan sat easy in his chair, one booted leg crossed over the other, his own plate balanced on a knee. Beyond him the light of the grey day filtered through the windows. It was a perfect day for staying inside. If they’d been lovers, perhaps they would have. But Nolan’s attire suggested he at least had other plans.

She took a bite of toast smothered in jam, aware of him studying her. She readied herself. He was going to launch his next salvo. But when it came it wasn’t the question she’d expected.

Nolan took a swallow of coffee and said with all the casualness of someone who was asking about the weather, ‘So, what kind of man sells his daughter’s virginity? And don’t say a desperate one because I already know that.’

Chapter Seven

‘What kind of man buys it?’ she countered, fixing him with her brave hazel gaze. This woman backed down from nothing. She was as confident sitting on the sofa in his borrowed shirt as she was in Venice’s finest ballrooms in a gown worth a fortune. It might be said that clothes made the man. In this case, it was confidence that made the woman. She wore it well, but Nolan was hardly about to come undone over a direct gaze and one uncomfortable question. He was far too experienced for that.

‘Oh, no, you don’t.’ Nolan set aside his plate and took the offensive. Part of him was glad to see she was willing to put up a fight. Still, she would find he was not as easily played as all that. ‘You do not get to answer a question with a question and you absolutely do not get to make me the villain in this scenario.’

‘There can be more than one villain,’ she replied coolly.

‘There may be, but they are not me. I was your best choice at that table.’

‘Were you? That’s an arrogant statement.’

‘I did not ravish you. You are still in possession of your virginity,’ Nolan pointed out, enumerating his evidence on his fingers. ‘I doubt the other men at the table would have allowed you to keep it. Secondly, and more importantly, you are still in possession of the choice regarding who to give that particular feminine jewel to. Thirdly, I offered to set you free of the wager.’ He was well aware she had artfully manoeuvred him into defending himself. This was not what he wanted to discuss. He wanted to discuss the count and whatever arrangement she had with that blackguard.

She arched a dark eyebrow over her coffee, unimpressed with his accomplishments. ‘You are a veritable saint.’

‘Does that make you the martyr in this scenario, then? We’re quite the pair, the martyr and the saint.’ In all likelihood they were both liars, hardly candidates for such religious monikers. She wasn’t forced to play the suffering victim. He’d given her the choice and heaven knew he wasn’t anywhere near a saint when it came to her. She’d been stunning in his white shirt when she’d entered the room, the tails skimming the tops of her knees, leaving her long, slim legs bare to his gaze, urging a man to run up their length until they disappeared beneath the fabric and the eye was drawn to the curve of hip visible only to the discerning eye beneath the fine linen, and above that, the slope and swell of her breasts, provocative reminders that every inch of her was naked beneath his shirt.

He had to get this conversation back on track before his mind and body decided he didn’t need to play the gentleman. He could have her, he could seduce a ‘yes’ right out of her, right now, an hour at most and they could both be enjoying that big bed in the other room. But in the long run, that wasn’t what he wanted. There would be no thrill in conning her into sex. He wasn’t sixteen any more, cajoling a lonely widow into bed just to see if he could do it. These days, the more sophisticated thrill was in the choice, in being chosen.

Nolan recrossed his legs and tried a different tack. ‘You are only protecting him with your refusal to answer. I confess to finding that a rather odd strategy to adopt on behalf of someone who sold you against your will.’ Nolan feigned nonchalance and reached for another piece of toast.

‘If I were in your position, I’d be furious. I’d want revenge.’ He looked up from buttering the bread and knew a moment of sweet victory. He had shocked her. She was trying to hide it, but it was there in the stillness of her body. It was funny how people found the truth shocking, their own truths even more so when repeated back to them. ‘Is that why you want to stay? Do you think I will help you with your revenge?’ He took a self-satisfied crunch of his toast. He’d hit the target.

‘It’s not revenge, exactly. I just want what is mine.’ Sweet Heavens, the man was a mind reader. If she’d been a target, he’d have hit the bullseye and she didn’t like it one bit. He would be so much harder to manipulate if he knew what she was up to. She knew now that she’d been naïve last night when she’d thought her luck might be changing. But, no, she’d managed to be won by the only mind-reading card player in Venice, a man who could see right through her, linen shirt and all. And he was looking. He had been since she’d entered the room. He might not have ravished her, but that didn’t mean he wasn’t interested. A smart woman would use that to her advantage. He might be a mind reader, but he was still a man.

‘I couldn’t possibly consider leaving Venice without that which is mine.’ She dropped her eyes at the last moment, a gesture that was demure and well practised from hours in front of the mirror, designed for precisely this sort of situation. She didn’t want this disclosure to be a challenge, she wanted it to be...compelling. She counted silently in her head. One, two, three, four...come on, bite.

‘Why would you leave Venice?’ Nolan said at last.

That was the wrong bite. She wanted to scream. Why couldn’t he be curious the way a normal man was curious? Anyone else would have asked what the count had that was hers, which was precisely the question she wanted him to ask. Only in retrospect did she see how she’d overplayed her hand. She should have said nothing about leaving Venice. It gave away too much, it invited too many questions, questions Nolan Gray was well on his way to asking and she didn’t want to answer.

She speared him with a disdainful look that said the answer was obvious. ‘I can’t possibly stay in a city where everyone knows my guardian wagered me in a card game.’

‘Where will you go? Do you have plans?’ he asked, calmly unfazed by her attempt cut him down to size. He was trying to test her truth and her resolve, wondering how much of this was made up. He folded his hands over the flat of his stomach with long slender fingers that gave his gestures a touch of elegance. Those hands had undressed her last night, those fingers had worked the buttons of her gown. They’d been competent and swift, reminders that he knew his way around a woman.

She infused her tone with a touch of hidden despair. ‘I don’t know where I’ll go. I can hardly think of such things before I have my resources to hand.’ She tried again to lure him into asking the question she wanted. She wanted him to offer, wanted his assistance to be his idea. Men worked better that way and she had no intentions of owing any man anything ever again. She wasn’t going to beg him to help her—then she would owe him. There would be a debt between them.

‘I could loan you the funds, gift them to you, if that would help,’ Nolan offered. He was so very eager to get rid of her. That was interesting in itself. She needed to remember that. Last night he’d offered her freedom and now he was offering her money. Therein lay her leverage. She could bargain with her absence. She would leave as soon as she had what she needed. He would quickly see that his help would expedite that.

Outwardly, she opted for genteel chagrin. ‘I am not asking you for money!’ She flung an arm towards the bedroom. ‘I have enough pearls on that ruined gown in there to see me on my way and then some.’ And that pride went before her fall. She could almost hear proverbial fabric ripping as she metaphorically tripped. Nolan wasted no time calling her out.

‘Yes, you most certainly do, not to mention the necklace and earbobs. A resourceful woman could turn those into a comfortable living if she were frugal.’ A wide smile took his face, mischief lit his silver eyes. He crossed his arms over his chest, looking quite satisfied with himself. ‘It seems we’ve established you could indeed leave Venice tonight, despite your earlier claim to the contrary. Now, why don’t you tell me what your father has that you so desperately need?’

‘He is not my father.’ If she had to give up some truth, it might as well be this one. ‘He’s my stepfather and not a very good one. That’s the sort of man who would sell his daughter’s virginity to cover a bet.’ The same sort of man who would propose to his stepdaughter and then threaten her when she refused such an unholy alliance. But she was not about to tell Nolan Gray that. She didn’t have to. No doubt he already surmised there was more to it than the count’s random whim to wager her. Cataclysmic events didn’t happen in isolation. They occurred as end results of a sequence of events that led up to them.

An honest shadow of sadness passed through his eyes. ‘I am sorry.’ For a moment, they were no longer embattled opponents; she trying to hold on to her secrets, he trying to pry them loose. They were allies of a sort and in that moment. She sensed his compassion transcending their agendas, as if he knew what it had meant to live with the count. The compassion was there, just as it had been when he’d dragged her out of the canal, helped her out of her gown, saw to her bath, asking nothing for himself in exchange, not even that to which he was entitled on the base of the wager.

Those three words, I am sorry, were more compelling than any argument he could have made, and, oh, how they tempted her to spill every last secret. Which of course was what he wanted. Logic waved its red flag. That’s what he wanted you to believe last night, just as he wants that now. He is using it to sneak past your defences. Trust like love was a very dangerous thing to give.

‘I won’t send you back,’ he said in even tones that matched the firm set of his jaw. There was a steel in him that had not been there before and it did things to her stomach she couldn’t blame on the brandy. ‘But perhaps I won’t have to. Perhaps he will come looking for you?’ He asked it casually, but she was not fooled. There was a feral tension uncoiling in him. ‘Tell me, Gianna, is the count dangerous?’

She thought of Nolan’s knife. He would be better able to protect her, maybe even more willing to assist her if she told him the truth about this as well. She gave him her second truth. ‘Yes.’

Nolan grinned. ‘Well, so am I.’

In more ways than one. Her mind-reading, knife-wielding, card-gambling, virgin-winning Englishman might protect her from the count, but who would protect her from him? She wasn’t naïve enough to think he’d offered out of altruism. He would expect to get paid.

Gianna wet her lips in a quick motion and untucked her legs, hoping to guide his response with the movements of her body. ‘What do you want in return?’ Her voice was low and throaty, a temptress’s tone.

‘What I’ve wanted all along, Princess.’ He let the words hang in the air long enough to make her pulse race, to steer her thoughts down a dark, seductive path, only to yank them ruthlessly back to reality. ‘I want you to leave.’ He rose and strode towards the door. ‘I have plans of my own and you do not figure into them. But since you won’t take my money or my offer of freedom, perhaps you will take my help.’

He opened the door as if he’d heard a silent knock. On cue, a porter stood there with two women and their trunks, their arms draped with the frills and lace that denoted feminine garments. ‘Thank you, Antonio. Ladies, do come in. You are just in time.’ In time for what? Gianna wondered. Nolan turned to her. ‘You’ll need clothes if we’re to do this. You can’t wear my shirt for ever.’ He fished a folded sheet of paper out of his coat pocket. ‘Signora, here is a list of the things we’ll need, perhaps you will also have some ready-made items to leave today.’

The dressmaker smiled knowingly. Gianna knew what the woman was thinking: here was a rich Englishman outfitting his Italian mistress, and she bristled at the implication. It was hard to hold on to one’s dignity dressed in a man’s shirt, no matter how good it smelled. ‘Signor, I know exactly what to do,’ she assured Nolan.

‘I know you do.’ He swept her a bow and then made one to Gianna. ‘I leave you in Signora Montefiori’s capable hands. If I have left anything off the list, please order it. I will see you tonight for supper.’

It took Gianna a moment to register what was happening. He was leaving her here, in this room, to be fitted for clothes while he went off and did who knew what with who knew whom. She was in no position to protest. What woman turned down new clothes? Certainly not the woman who literally hadn’t a thing to wear.

Besides, she had no claim on him. She could not make him stay nor, in reality, would she want him to stay. Right? On a practical level, being fitted for clothing was a rather intimate experience. Did she want him to be present while she stood in nothing but undergarments—assuming the dressmaker had brought some temporary ones—to be measured and draped, those grey eyes fixed on her for hours?

The thought made her hot. She was a wicked girl not rejecting the notion out of hand. But she needn’t worry about that particular event coming to pass. Nolan was gone, the door shutting behind him and his promises to return for dinner.

‘Signorina, if you will stand here?’ Signora Montefiori brought forward a small dais. ‘Allora! We will get started. We have a lot to accomplish this afternoon. We have a man to please, no?’ She clapped her hands, and her two assistants sprang into action; taking out measuring tapes and notepads from their baskets, opening the trunks and pulling out bolts of cloth. In a matter of minutes, the room could have passed for a dressmaker’s shop.

Signora Montefiori walked the perimeter of the dais, a finger tapping against her lips, murmuring indistinct sounds every so often. ‘Mmm-hmm, mmm... Ah, sì.’ Then, she stepped back and went to work, issuing commands to Gianna this time. ‘Raise your arms, straighten your shoulders...’

Gianna followed the instructions automatically, her mind disengaging from the process. Her mind was more interested in contemplating what had just happened with Nolan than it was in pins and fabric. Apparently, an accord had been reached: his help in exchange for her promise to leave so they could both get on with their lives. It was precisely what she wanted, except for one small catch. She wondered how he would feel once he discovered there wasn’t just one thing she needed to retrieve from the count, there were three.

She would have felt guilty about not fully disclosing that titbit if not for the fact that he’d done a little misleading of his own in an attempt to bilk information from her. He’d made his mind up to help her before they’d sat down to breakfast, before he’d been asking questions about the count. She’d not needed to persuade him. He’d already decided, yet he’d opted to play with her, to see what she would give up, what she would be willing to bargain with in order to get what he’d already decided to give.

The dressmaker was proof of it. He’d known down to the minute when she’d be outside his door, evidence that he’d arranged for her in advance; some time between getting drunk last night and getting dressed this morning. She’d got what she wanted. She should be ecstatic.

Gianna turned on the dais and held out her arms for another measurement. But the victory was hollow. He’d decided to help her and yet he’d still left, turning her over to strangers; proof that the help he offered was offered begrudgingly. His departure this afternoon made it clear assisting her wasn’t a priority, merely a means to an end. When that end was achieved, he’d wash his hands of her. Unless...unless she could entice him to keep her longer. He would have to want her more than he wanted his plans, whatever those might be.

That should be for the good. She didn’t want a lingering attachment any more than he did. When she had her things, she would pack up her new clothes, her pearls, and she would move on to a new life just as he would move on with his. It was what had been decided. By him. Maybe that was what galled her. She’d got what she wanted, because he’d decided to give it to her. Somehow, in spite of her best efforts to maintain control of the situation, the decision hadn’t been hers.

Chapter Eight

He’d made the decision to help her when he’d seen the little puddle of drool drying on her cheek that morning. It was the best conclusion Nolan could come up with as he lingered over coffee in Piazza San Marco, reviewing the last fourteen hours and his rather surprising capitulation this morning. It was slightly past four o’clock and the piazza was busy with late-afternoon strollers taking in the day before winter darkness fell.

In Venice, this had become his favourite time of day. He’d made a habit of sitting in the piazza, bundled up in his greatcoat and muffler, watching people, guessing their stories. He’d helped one young man a few weeks ago find the right words to mend a quarrel with his sweetheart. Words were simple enough things when you knew which ones you needed. Unfortunately, most people didn’t.

Usually, he had company; one of the many friends he’d made in Venice—novelists and artists, people like himself who made a living from understanding others, or the Austrian Countess Louisa von Haas, who was wintering here for Carnevale. She was an elegant, worldly woman who understood the physical pleasures available in such a setting. Nolan had availed himself of those pleasures on occasion. He was by no means the only man in Venice who had. But today, he sat alone—no artists, no writers, no temporary mistresses—and preferably so. Today, he wasn’t watching people as much as listening to his own thoughts.

Common sense dictated that if he’d truly wanted to be rid of her, he should have taken Gianna back to the count, returned her immediately to the security of her home. Only, there was no security to return to, something her reaction to his knife in the bathing room had confirmed long before she more explicitly confirmed it over breakfast. Of course, he hadn’t needed such confirmation. He’d known from the start. A man who wagered his stepdaughter was no protector at all.

Such a situation had found purchase with him. There’d been no security in his own home life growing up. Once he’d decided to leave his family, he’d had no desire to be returned there either. He certainly wasn’t going to inflict on her a fate he would not have wished for himself. He knew what it was like to be alone in the world, entirely reliant on one’s own resources. Frankly, it was scary, but the thought of going back was even more frightening.

He took comfort in knowing there was a basic explanation behind his motives for helping Gianna: his decision had merely been influenced by the experiences of his own past. Those experiences had been helped along by emotions such as the elation he’d felt when he’d realised she hadn’t stolen from him. The drool had been the pièce de résistance. She’d looked vulnerable and young asleep on his bed, hardly a femme fatale to be feared and thrown out into the world to fend for herself, but a person in need of some luck.

He’d decided he could be her luck as long as that luck didn’t extend beyond giving her a place to stay for a few days, buying her some clothes and offering her some money. Those items wouldn’t interrupt his plans and at present he had the funds to spare. Venice at Carnevale had proven very lucrative. That was as far as he was willing to go and that was the plan he’d had in place before breakfast. Anything more would have to be refused. But that’s not what had happened.

At breakfast, everything had changed. She’d refused his initial position, turned down his money, and then had the audacity to renegotiate with him. Somewhere between his third and fourth piece of toast, he’d found himself straying from his original offer to an offer of actual physical assistance. In return, she would leave after he helped her retrieve something from the count. Goodness knew what that might be and what it might involve. Certainly, it would involve covert action and that meant it would involve risk. He would be ready for it. To that end, he had two more stops to make before dinner. The sooner they could expedite their association the better.

Nolan braced his packages under one arm, pushed open the door and stared in amazement. This was his room? For a moment he thought perhaps he’d gone to the wrong place. In all the weeks he’d lived here, it had never looked like this: candles flickering, the curtains pulled back to reveal the lanterns on the canal, the long, highly polished but little-used dining table set with white cloth, silver and crystal. This was a setting fit for a prince. It carried an elegance far beyond that of an itinerant gambler who had money but not much else in life. If he’d known what was waiting for him, he might have come back sooner. Or, he might be highly suspicious.

Nolan chose to be the latter. This was the same woman, after all, who had tried to suck him and then slapped him for a kiss moments later. This was a woman who was with him because he was her only alternative for the moment, a rather lowering thought for a man who prided himself on the ability to seduce anyone.

Gianna moved from the shadows. Her entrance was masterfully staged. She only drew his attention after he’d had a chance to absorb the scene. And rightly so. Nolan thought he might have missed the table and all its finery if he’d seen her first. She was a queen in the candlelight, dressed in a silver-grey silk gown banded at the waist and trimmed at the hem in bands of black velvet. Her dark hair was piled high, exposing the slender column of her neck, a few curls left loose to tempt a man’s hand. ‘Welcome home.’ She moved forward, a glass in her hand, its cut facets catching the light of the candles. ‘There is chilled champagne and dinner will be here shortly.’ She handed him the glass and took his packages to set aside. Now, he was officially suspicious. She played the hostess far too well. A less-cautious man would be drawn in before he even knew the net had been cast.

‘What is all of this?’ Nolan kept his tone casual.

‘This is thank you and I’m sorry.’ Her hands were at the shoulders of his coat, helping him out of it. ‘I should not have slapped you last night. You have been kind to me none the less.’ She folded his coat and draped it over the sofa. She gave him a sly smile. ‘Don’t worry, it’s all on your bill if that makes you feel better. I can hardly seduce you on your own money.’

‘Is that how it works? Perhaps that explains why my other mistresses failed,’ Nolan said coolly. He was finding her premise fairly debatable. The candlelit suite, the cold champagne and the woman herself were doing a fine job seducing his senses and his body, although his mind was holding out for something more rational before he was entirely persuaded there was no other agenda.

A knock sounded at the door, and Gianna moved to answer it, favouring him with a chance to watch the grey silk move over her curves. Apparently, the session with Signora Montefiori had gone well.

The facchini stepped in with trays and laid the rest of the table with quick efficiency. Covers were removed, a second round of champagne was poured, bread was sliced in advance. Gianna dismissed the porters and stepped towards the table, holding a hand out to him in invitation, her voice husky. ‘Will you come and dine with me?’ She might as well have said, Come to bed with me.

Her eyes were on him. He felt his body start to fire with arousal. Direct eye contact with a woman who knew her own mind had always turned him on. Tonight was proving to be no exception. She was all Eve with the apple, tempting him to believe in the mirage she’d created—this elegant domesticity mixed with sophisticated intimacy. He found her intoxicating, this beautiful woman in grey, who had so effortlessly taken charge of the setting. It conjured up thoughts of other settings in which she might take charge; what would it be like to take such a woman to bed? Would she take charge of her own pleasure? Would she take charge of his? It was certainly probable. His cock recalled the feel of her hand on him and his body raced at the prospect of such possibility.

He joined her at the table, holding out a chair for her, thankful for the shadows that disguised his response to the fantasy she’d created. ‘Everything looks delicious.’ The compliment was designed to encompass more than the food, although everything on the table was in fact his favourites—the trota al burro, the thin strands of angel-hair pasta, the careful geometric piles of white polenta and at the centre of it all was the bowl of steaming go risotto.

Of course, the kitchen had all of his favourites on file. All one had to do was ask the kitchen what Signor Gray liked to eat. He was known throughout the markets of Venice for his love of Venetian seafood. It wasn’t the resourcefulness that touched him, it was her thoughtfulness. She’d gone to the trouble of asking. If she even guessed how compelling he found that little courtesy, he’d be entirely vulnerable despite his rather healthy layer of cynicism. Oh, it would be very prudent indeed to expedite their association as quickly as possible if this was her effect on him. Randy, well-fed men didn’t always think with their brains. He was on the verge of becoming both, a very dangerous fate considering he lived by his wits.

‘More champagne?’ She poured him the rest of the bottle and then opened another. ‘You have fallen in love with our seafood, it would seem. The lagoon is a fisherman’s paradise. But the risotto dish is hardly rich man’s fare.’

‘Perhaps that’s why I like it.’ Nolan sat back in his chair, letting his food settle. ‘Or perhaps it’s the risk in it that appeals to me. I’m a gambler by trade, I thrive on it. Once, on Burano, I saw someone make the go risotto. I saw the chefs carefully prepare the go fish so that they didn’t ruin the broth, I saw the risotto flipped in the air for aeration. There were so many variables needed to make perfection.’

He watched her take in his words, unravel their meaning. Her hand stilled on the stem of her flute. Did she know she did that? Whenever she felt caught, her body stilled while she gathered her mental resources. It was her tell. Everyone had them. Some just hid them better than others. He pitched his voice low, caressing each word deliberately. ‘One false move, one missed step, and the dish becomes disaster.’

Her hand came up and played with the pearl drop that lay just below her throat. Nolan’s hand itched to take its place. Perhaps she’d made the gesture on purpose to distract him, to redirect his thoughts. He could almost feel the pearl in his hand. It would be warm from the heat of her body. It would be a natural progression of movement to draw a finger down the column of her throat to the shadow between her breasts. As lovely as this interlude was, he needed to end it before he was entirely at her mercy.

‘Is that what we’re doing tonight, Gianna? Making perfection? If so, a man has to wonder why?’

Everything had been going perfectly until now. She’d known from the outset Nolan would have to be massaged into compliance, but she’d not guessed it would be over this. These—the dinner, the dress, the direct looks—were all designed to ensure his compliance, not to rouse his suspicions. They were supposed to help her avoid suspicion and now, her efforts had accomplished the very opposite of her intentions.

She’d left nothing to chance: not the foods for dinner, not the temperature of the champagne, nor any aspect of her appearance seen or unseen from the elegant fall of the grey evening gown Signora Montefiori had left to the silky undergarments beneath, compliments of an unclaimed wedding trousseau. And it still wasn’t enough.

Nolan leaned across the table, his eyes on her, dark and serious, his sharp mind already a step ahead of her. ‘Is this about the count, Gianna? If so, it’s wasted effort. I’ve already pledged my assistance.’ He paused. ‘Unless there is something you haven’t told me? Does this have to do with the item we need to retrieve?’

The truth was her only option. This was not a question she could answer with a pretty dress or champagne or silky undergarments. ‘Retrieving it will be a delicate task, one that will require some stealth...’ Gianna began, watching Nolan raise an eyebrow. At least he hadn’t thrown her out for what she implied.

‘Is there any chance in this discussion that you have substituted the words “retrieving” and “stealth” for “stealing”?’ Nolan swallowed the last of his champagne, giving every appearance of a man who was making usual conversation over dinner.

‘No.’ She was on definite ground here. ‘It is mine, legally.’ More legally in four weeks, but it had been willed to her and that made it hers no matter what her age. ‘But the count will be reluctant to give it up.’ The count’s reluctance stemmed from a different reason than hers. He wanted the item for its overtly displayed contents and what money they could bring. She wanted it for what it hid, for what it protected. Those secrets were still safe. The count would not have proposed otherwise—there would have been no reason to.

‘May I infer that we will not be able to simply ask him for it?’ Nolan pushed back from the table to give himself room to cross one long leg over another. ‘We will have to take it? Will the sight of my knife be suitable enough force for him to concede the object?’

Gianna set her jaw. He knew very well it wouldn’t be. There were just two of them. They could not lay siege in broad daylight to the count’s palazzo simply by walking in. His footmen, all burly, highly trained brutes, would evict them in short order, or at least evict Nolan. They might not let her go. The thought of being trapped in that house again made her shudder. ‘It is important that he not know we have it.’ The longer her ‘retrieval’ of the item went unnoticed the better. She would not hesitate to use it as leverage later. But without it, she would have nothing to bargain with.

‘You’re asking me to burgle the count’s house?’ Nolan’s tone registered a certain amount of incredulity.

‘I’m not asking you to do it alone,’ Gianna answered swiftly. ‘I’ll be there with you.’ She’d meant it as encouragement, but, yes, she was asking him to break into the count’s house. ‘I have a plan.’ As if that made it better. She rose from the table. ‘We need to go tonight, while the count is out. His staff will have the evening off.’

Nolan’s hand closed about her wrist, the steel of his voice matching the steel of his grip, his answer firm. ‘No.’

For the first time, Gianna began to panic. He couldn’t refuse. He simply couldn’t. She’d not allowed herself to contemplate what to do if he said no. She’d been so sure. Everything hinged on going back. She would lose Giovanni if she didn’t.

Chapter Nine

‘We have to. You said you would help and I need your help tonight.’ She tried to stay calm. Too much panic and he’d suspect there was more she hadn’t revealed.

Nolan did not yield. ‘I also said the perfection of go risotto was ruined by the smallest of missteps. You cannot simply go breaking into someone’s house without careful planning, no matter how prettily you sulk.’

Perhaps if she argued prettily enough, then. ‘What is there to plan? I know the house, I know the schedule of the servants. I know the location of the item. I am your plan and I assure you, I have no desire to be caught.’ No one would be more careful than she when it came to that.

Nolan dragged her over to his packages and let go of her wrist. ‘I have a better plan. We go tomorrow night. Open these.’

The packages were soft and pliable. Gianna undid the string and tackled the brown wrapping. Inside one package was a heavy, red-damask gown trimmed in velvet and done in the medieval style. Beneath it lay a matching, fur-trimmed cloak and a final paper-wrapped package, this one hard and contoured. A mask, beautifully painted in red and white and sequined. She turned the mask over in her hand with a dubious scowl. ‘This is for a masquerade, not a break in.’ No doubt the second package, similar in shape, contained a male costume to match.

Nolan gave her a smug smile and fished out a heavy white square of paper from his coat pocket. ‘I believe Count Minotti’s annual masquerade ball is tomorrow night.’ He passed her the invitation.

‘Are you crazy? There will be people crawling all over the palazzo,’ Gianna argued. Was he suggesting they try and remove the item during the masquerade? It was madness.

‘The more the merrier.’ Nolan grinned. ‘No one will even know we’re there. We’ll go, we’ll drink a little wine, we’ll dance, we’ll make free of the count’s hospitality, we’ll help ourselves to this item of yours, and be off. We won’t even have to skulk around.’

His plan was starting to sound plausible, safe even, when Nolan said it. There was only one thing. Did they dare wait one more day? How long would the count wait before he demanded she come back to him? If confronted, would Nolan make good on his word not to send her back? Above all, how long would it be before the count could get to Giovanni and hold him for ransom against her return? Against her secrets? She knew already she’d give those secrets up to protect Giovanni, but then how would she support them?

Gianna did quick calculations in her head: How long would it take a message from the count to travel? When would he send it? Surely, not until tomorrow at the earliest and only then if he felt sure she was not coming back. Perhaps she could afford to wait twenty-four more hours, especially if waiting ensured her success and reduced her risk. With Nolan’s plan, they wouldn’t have to break in, only retrieve the item in question.

‘Now that’s settled...’ Nolan smiled, sensing her acquiescence before she gave it ‘...I must thank you for the delicious meal and make my excuses. I need to change and be off.’

‘You’re leaving?’ Gianna trailed behind him into the bedroom. This was not going as planned, but why did that surprise her? Nothing had gone as planned.

Nolan pulled off his coat and undid his cravat, quick hands undoing the buttons on his waistcoat and pulling out the tails of his shirt. ‘Yes. I am committed to a card game this evening and I cannot be late. Can you pass me my evening jacket?’

‘No, I cannot pass you your jacket.’ Gianna fumed. This was not where she’d imagined the evening headed. They were supposed to be in a gondola by now, headed towards the count’s house. Since they weren’t burgling him tonight, she didn’t have a back-up plan for the evening—perhaps do a bit of planning with the masquerade? Go over the layout of the count’s palazzo? Whatever it was, it wasn’t this.

Her temper started to rise. ‘I’ve been stuck in this room all day, I’ve been pricked with needles and pins, draped with bolts of fabric and discussed as if I was nothing but a doll. On top of that, I planned you an excellent meal and all you have to say is “I’m going out”?’

Nolan tossed his old shirt on to the bed, obviously less concerned than she that he was undressing in front of her. He faced her, hands on hips, chest gloriously bare, his arms and torso an exhibition in lean, muscled strength. ‘Yes, I am going out. I am committed to a card game this evening and I cannot be late, not if your penchant for spending my money is any indication of what it will cost me to keep you for the interim. You, my dear, have proven to be a very expensive acquisition. You have me buying wardrobes, eating silver-plated candlelight meals, drinking French champagne and burgling the homes of nobility.’ He reached for a clean shirt and slid his arms into the sleeves. ‘Now, I am going to change my trousers. You are welcome to stay and watch.’

Gianna fought the childish urge to stomp her foot. His arrogance was insufferable! He knew he was an attractive man in and out of his clothing. Two could play this game. ‘I am not that desperate for entertainment. Perhaps, I shall go out as well. There was a concert at San Giorgio I wanted to take in.’ It was true, a quartet of some talent was performing Vivaldi tonight. She moved with brisk efficiency towards the wardrobe where she’d stored some of the items Signora Montefiori was able to leave behind this afternoon. There was a gorgeous, fur-collared cloak she was eager to try.

Nolan’s hand came over her shoulder and slammed shut the wardrobe door, his voice a growl in her ear, ‘Don’t be a fool, Gianna. You can’t possibly go out, not if the count is as dangerous as you say.’

‘Let go of the door, Nolan. You’re being ridiculous. I’ll be perfectly anonymous. It’s dark out, there are revellers everywhere. No one will notice me.’ She flashed him a coy smile over her shoulder, trying to ignore the fact that his half-dressed body was mere inches from hers. ‘The more the merrier, isn’t that right? Why is it that we can hide in plain sight at the masquerade tomorrow, but I can’t hide in plain sight tonight?’ There. Hoisted by his own petard, she thought smugly.

‘Because there’s no “we” tonight. You cannot go out in the dark alone.’

He had a point. Secretly, she was starting to rethink her hasty decision. Hardly anyone would notice her, that much was true, but that also meant no one would notice if anything untoward happened to her. Carnevale was a fun time, a free time, but it could also be a frightening time if one wasn’t careful. She wouldn’t be the first to go missing during Carnevale and never be heard from again. ‘Come with me, then,’ she challenged.

That was the last thing he wanted to do. The longer he was with Gianna, the further from sanity he slipped, and admittedly, he didn’t have the world’s tightest grasp on it to begin with. He needed distance and the card game would provide it. Just being in close proximity with her as he was now, breathing in the herbal scents of her toilet, rosemary and sage with a hint of lavender beneath, was enough to throw caution to the proverbial winds. Having already sat through a dinner, staring at her expressive face, watching her caress the pearl pendant at her throat, he thought caution might as well pack up and leave. It didn’t stand a chance.

Ignoring caution was by no means a rare occurrence for him, he was a risk-taker by nature and by trade, after all. Caution spelled doom. The moment a gambler started being cautious was the moment he lost. But his risks were calculated. Most of the time. He’d gone a little berserk at the Palio in Siena for a good cause, but that could not be the case tonight. He needed his wits. An idea started to form, his mind ran the calculations. His hand released the wardrobe door. ‘All right, we’ll go to the concert.’

He stepped back, distancing himself from the smell of her, the heat of her, watching her as she gathered her things. Gianna flirted and enticed for all the wrong reasons. He wasn’t about to take her to bed under those auspices no matter how tempting she was. As long as she used sex as a weapon, he had to be vigilant for both of them even if his body would prefer otherwise. Before that could happen, he needed her to recognise the power of the weapon she wielded. What would she do if he actually took her up on her offers? There might be a lesson for her in that. The sooner she learned it the better.

Still, Nolan was honest enough to admit that in the past twenty-four hours, Gianna had managed to get him to act not out of logic but out of emotion, not once, but three times. He was helping her because he empathised with her, not because there was any logical reason to do so. There was nothing logical about compassion. As long as he could recognise that, perhaps he wasn’t as far gone as he feared.

Tonight, he would convince her she didn’t want to be anywhere near him and that would buy him all the freedom he needed to keep his distance. He’d invest his time now for freedom tomorrow. If his plan went well, he wouldn’t need to see her at all tomorrow, except for the masquerade. And if that went well, she’d be gone the day after, out of his life, just another adventure that had come and gone. He merely needed to survive the next forty-eight hours. But he was good at surviving. He’d been doing it for years.

* * *

Downstairs in the lobby, Nolan hired a gondola to take them across the canal to San Giorgio Maggiore and whisked Gianna outside into the dark. The fewer people who saw her the better. There was a wide hood on her cloak, but Nolan encouraged her to leave it down. Hiding her face only sent the message that they didn’t want anyone to recognise her. Mystery bred attention.

‘Get in and sit down. No rocking the boat this time,’ he scolded her teasingly as he handed her in. ‘I have no desire for a swim tonight.’ He gave the gondolier their direction and ducked under the felze, taking his seat beside her as the boat pushed away from the pier.

‘Thank you.’ Gianna’s gloved hand squeezed his in friendly appreciation where it lay on his leg. It was an honest and spontaneous gesture devoid of her more sensual flirtations.

Nolan chuckled. ‘Oh, no, you’re thanking me again. That means you want something.’

‘It does not,’ she protested with a small bit of outrage and a large bit of defensiveness.

‘Yes, it does,’ Nolan insisted with a laugh, enjoying this particular argument. He covered her hand with his. ‘The first time you thanked me, you wanted to know why I was being nice to you. The second time you thanked me was followed up with a request to have me burgle your father’s home. So, you’ll have to excuse me if I’m a little suspicious.’

‘Stepfather,’ she interjected firmly. ‘I don’t know who my real father is, but it’s not the count.’

Touchy subject, that. But the count was also a subject about which Nolan needed, wanted, to know more. He was going to burgle the man’s house, he wanted to know what he was up against. And of course, there was the issue of knowing her. If he wanted to truly know Gianna, he had to know her past. Who was Gianna Minotti? That was the question that concerned him most as the gondola glided over the canal.

Nolan moved his thumb the length of her hand in a slow caress through the leather of their gloves. ‘And your mother? Where is she in all this?’ A low, quiet voice, the soothing motion of his thumb, the privacy of the gondola all made for a most intimate atmosphere conducive to sharing secrets, and he would take advantage.

She looked down at their hands, her voice quiet. ‘My mother has been dead these last five years.’

She’d been alone with only the count to guide her into adulthood. She’d been seventeen? Sixteen, maybe? On the verge of being presented to society. What sort of effort or commitment would the count have made on her behalf? Nolan had no sisters, but he had cousins and he’d watched them prepare for their débuts. Mothers were essential. What did fathers know of gowns and parties and navigating society when one was a young girl? Boys simply threw themselves on society, their wildness, their wilfulness, their mistakes tolerated as the sowing of oats. But girls had no such luxury. One mistake was fatal, like go risotto.

‘Do you have any aunts nearby?’ He knew before she answered that she did not. She would not have stayed with the count otherwise. But he was unprepared for the leashed vehemence in her response.

‘My mother had no friends, not females friends at any rate. She was a high-class courtesan who managed to marry a nobleman before her looks went. So, no, I don’t have any aunts, or any of the extended family Italians pride themselves on. The count does, of course, but there is no use in me accessing any of them even if they would acknowledge me.’

‘There is just you?’ Nolan traced circles on the back of her hand, feeling some of the tension go out of her. That gave rise to innumerable scenarios. A young woman alone, under the care of a guardian who had no compelling reason to look out for her best interests. The situation was ripe for all nature of scandal and the abuse of power. But it wouldn’t last for ever, would it? Nolan thought about majorities and coming of age. ‘At some point, you will outgrow the count’s power. Is that what the other night was about?’

‘He didn’t think he’d lose. He meant only to use the wager as leverage to blackmail me into marriage.’ Her voice was quiet.

‘With whom?’ A suspicion started to lay down roots in his mind. If she came of age the count would no longer have control over her. To some that would be a boon, a welcomed burden removed. Nolan would have thought the count would be overjoyed to be free of the obligation. Unless the count didn’t want to lose control of her.

‘Preferably with him,’ she said matter-of-factly. ‘You do see why I can’t go back to him now. Going back would be a rather permanent arrangement.’ Of course it would be. She had something the count wanted and every man and legal system in Europe knew the best way to control a woman and her property was through marriage.

‘What is the item we’re going to get tomorrow night?’ It must be of great value if she’d risk walking back into the count’s house. He’d seen her shudder earlier. Now he better understood what going back meant to her. It must also be the item the count wished to control through her.

‘My mother’s jewel case,’ she said simply. Too simply. Nolan stopped caressing her hand. He didn’t quite believe her. She’d told him more in this boat ride across the canal than she’d told him all day and while the atmosphere certainly prompted confidences, he had to wonder about the last. He didn’t doubt that it wasn’t true, only that the truth wasn’t quite complete. She was still hiding something.

The gondola bumped against the pier at San Giorgio Maggiore and Nolan handed her out, keeping a hand at her back as they made their way into the church. The crowd was negligible. There were grander festivities all over Venice tonight. A few folding chairs had been set out and they found two on the far side of the aisle where they’d be out of the direct light. All the better for the lesson he wanted to teach.

He’d learned a great deal about this woman tonight, but he wasn’t certain it had advanced his plan of convincing her how much distance she needed to keep from him. If anything, it had done the opposite and drawn him closer. A woman’s physical beauty was something he’d disciplined himself to understand as a superficial characteristic and if need be to resist. But physical attractiveness coupled with a sharp intelligence that sparred with his wit, that defended her secrets—well, that was nigh on irresistible. It didn’t help that his body was so keen on remembering the way her hands had felt and less keen on remembering why she’d done it. She’d wanted him distracted. Her gamble had been one-part genius and two-parts desperation. As such, it had and hadn’t worked. He might have stopped her from seducing him, but her strategy had also succeeded in stopping the conversation.

The musicians took the small stage and the quartet settled into their chairs, giving their instruments a final tune-up. The audience went collectively still in anticipation. Silence filled the church and the music began, the plaintive strains of a lone violin announcing Vivaldi’s ‘Adagio in D’.

This was why he didn’t go to concerts. The music was too damn beautiful, too damn soulful. It made him feel, it eroded his edge. It was why he pushed music away, but not Gianna. The music drew her. Beside him, Gianna was enrapt, the willingness to give herself over to the music evident in her eyes, in the soft smile that lingered on her lips over the familiar tune.

She looked over at him and that soft smile became his. He knew a moment’s victory in that smile. He’d managed to steal it from the music. Her mouth began to move, to form words of gratitude. ‘No,’ he stopped her with a whisper and private smile. ‘Don’t even think about saying it, because I can’t imagine what you might want next.’

He had no trouble imagining what he wanted next, though. He wanted to make love to her, wanted to show her sex was so much more than a weapon. But not yet. First, he had to show her how dangerous it was to wield, especially for a purported novice in the arts. Was the count’s claim true? If so, it was all the more reason to protect her from herself and from him. Nolan nearly laughed out loud. There was a certain irony to the situation. In London, he was the man most likely to seduce, well, anything. Now, he’d become a protector of virgins.

The adagio ended and the quartet launched their full assault on his senses with their main presentation, the classic Four Seasons: forty-three minutes of mental lovemaking. Nolan did not try to fight it. He gave his imagination free rein. He wanted to pull the pins out of her hair to the languorous melodies of summer, wanted to watch her hair fall in slow accord to the violins’ indolent, lazy strains.

The quartet moved into the rousing melodies of autumn and he imagined dancing her up against the wall of the church, running playful kisses down her neck, over her breasts, kneeling before her and skimming her navel with his lips in a celebration of passion and life before he took her with hard thrusts, to the sharp, icy rhythms of winter, letting passion break over them with the force of an avalanche. He let his eyes slide in her direction. Did she have any idea of the thoughts running through his mind as she sat there? This was why he was dangerous to her, why she should have let him play cards tonight instead. She thought he was her assistant, that she had somehow manoeuvred him, when really he was winter’s wolf and he would ravish her with the slightest of invitations.

Chapter Ten

The music faded in a single, quivering note, followed by the applause of the modest audience. ‘Did you enjoy it?’ Gianna reached for her cloak where it draped over her chair, but Nolan was faster. He held it out for her, letting his hands linger firmly at her shoulders in a gesture that left no room for misinterpretation. This was no subtle brushing of hands that might be dismissed as accidental. This was a man issuing an invitation, and it made her mouth go dry. This particular man didn’t have to ‘invite’, he could have simply announced his intentions. She was technically his and she hadn’t forgotten. Yet, he’d given her the choice.

His voice hovered warm and private at her ear. ‘I did. However, I enjoyed watching you far more.’ She’d known that. She’d felt his gaze on her throughout the concert, hot and intense but she’d not found it repellent or frightening. Just the opposite. Heat had pooled low in her belly as if he were the flame to her match and her pulse had raced at the thought of attracting the attentions of a man like Nolan Gray; a man who was powerful, handsome, skilled in the art of seduction.

She should not be excited by him. What did that say about her? Did such an attraction make her wanton? Did the blood of a courtesan run in her veins, too? Perhaps there truly was no escaping her destiny. The strategist in her whispered the tempting thought: If it is inevitable, why not embrace it, embrace your power? He desires you. Use it to your benefit.

Gianna turned in his grasp, a coy smile on her lips as she raised her eyes to his, her voice pitched husky and low. ‘Was I a worthy subject for your ruminations?’ Her hands rested on the lapels of his coat, against the strength of his chest.

His hands reached behind her neck, drawing the pins from her hair. She could feel the coiffure loosen, a few curls fall. His fingers combed through them, his touch brushing against her neck, sending a shiver of delight down her spine. She suddenly wanted his touch on her everywhere. ‘You were more than worthy.’

Those words had her making rapid justifications in her mind now. If she chose this course, there would be no going back, but Giovanni needed her even if he didn’t know it yet and she feared she would not be able to reach him alone. The greater good would be worth it. She would not be the first woman to use that most feminine of powers for gain.

Even as she bargained with herself, she knew the real fear was that Nolan would not be the only one swept away if she committed to this path. The race of her pulse when he touched her, when he looked at her, was indication enough that she could very well become caught in her own web. That had been her mother’s downfall—not that she was a courtesan. Gianna had never faulted her mother for that, only for falling in love or what passed for it.

Nolan’s voice was low for her alone. He gave a half-smile, his fingers tracing a lingering trail at her neck. ‘You inspire a man to wickedness, Gianna. Shall I show you?’

Around them, the church had emptied quickly. There was only the two of them and the light of the votive candles in the prayer racks. Her back hit the smooth wall beside the little flames. She hadn’t realised they’d moved. ‘I thought of taking down your hair and watching it fall through my fingers.’

The pins disappeared out of her hair with alarming swiftness, the length of it pooling in the hood of her cloak. Nolan’s hands were at her temples, smoothing away her hair, his eyes dropping to her mouth. ‘After your hair was loose, my hands tangled in its length, I would put my mouth on you.’ His lips hovered above hers, her body on fire at his words, her head tilted up to his, all of her eager for his touch.

‘Where, Nolan? Where would you put your mouth?’ She breathed the question in the merest of whispers.

‘Here.’ His mouth covered hers, and she opened for him, ready for him as she’d not been quite ready last night. There was no hesitancy tonight. Tonight, she was his partner, coaxing and encouraging him to give free rein to his fantasies. His tongue teased her mouth, running over lips, teeth, even her own tongue in slow, exploratory strokes. She leaned into him, into the kiss, answering his exploration with one of her own, and it stoked the fire in her higher.

‘And here.’ Nolan’s mouth moved to her throat, pressing a kiss to the pulse point that beat at the base. His hand reached beneath the folds of her cloak to push back the shoulders of her gown, his mouth finding her skin above the lace trim of her chemise, his lips skimming the hint of bare breast that rose above the lace. She arched against the wall, arched into him, her body begging, inviting more as his hand slipped beneath the fabric. This was torture, to have his touch, but not enough of it. His mouth, his hands, it was not nearly enough. She wanted to be naked beneath him, wanted him to strip away the garments that kept his mouth from devouring all of her.

His mouth returned to hers, leaving her breast to the warm competence of his hand and the wicked caress of his thumb over the peak of her nipple. She kissed him with abandon this time, her hands in his hair, her body pressing recklessly against his. But she was not the only reckless one, his body was hard against hers, his own heart beating strong and fast in rhythm with the madness. Somewhere in the distance, bells chimed.

Midnight! The thought registered vaguely in Nolan’s heated brain, but it was enough to sound the alarm. He’d been in Catholic Italy long enough to know what midnight meant. Nolan broke from her, his voice hoarse with need unfulfilled. ‘Right yourself, we must go. The monks will be here for matins soon.’

Nolan stepped back, giving her a chance to arrange her bodice. What had he been thinking? He’d nearly ravished her in a church! If it hadn’t been for the risk of monks discovering them in flagrante delicto, he would have. He raked a hand through his hair. His father would have had a fine time with that—Oliver Gray’s son tupping women in churches would be a sin beyond imagining, worse than anything Nolan had done to date in his father’s eyes.

He’d begun this interlude with a plan in mind: Let her see that she played a dangerous game. If she wanted to flirt with him, there would be consequences and he would show her what they were. He’d not expected it to go as far as it had. He’d expected to feel the reticence of last night when her hands had slid up his thighs, not entirely certain. He’d expected to feel the hesitation of her mouth when he’d kissed her. Instead, she’d answered him with her tongue, with her body, her hands, and it had left his plan in shreds.

She’d not been frightened off by his bold sensuality. She’d embraced it and it had ratcheted up his desire to the point that he would have taken her against the wall if not for the bells. And it shamed him. Tonight, she had bested him. She’d taken his game and turned it against him. He should have been more astute.

Nolan ushered her out of the church, his steps brisk, his hand at her back propelling her towards the pier, his words coming in terse businesslike sentences. ‘The gondolier will take you to the hotel. He will see to it that you’re safe. Go directly up to the room, just in case the count has bothered to discover where you are. If there is any emergency, you can go next door and ask for Brennan Carr, my travelling companion.’

They reached the edge of the pier before Gianna staged her rebellion. She crossed her arms and faced him. ‘Where might you be going to in such a hurry? You practically dragged me out of the church.’

‘For which you should be glad. If we had stayed we might have been discovered in a most indecent position. I told you earlier, I had a card game. I still have a card game.’

‘When will you be back?’ She was furious. ‘You are always leaving me.’

Nolan took a step closer to her, keeping their conversation private, his voice a growl. ‘Do you want me to stay? After what happened in the church, there can be no doubt about where our evening is headed if I do.’ Dammit all, he didn’t want to have to spell it out for her. ‘You tempt me to sin and yet I don’t think those are sins you are ready to commit.’ The knuckles of his hand grazed her cheek in a slow stroke. He watched her eyes meet his at the contact and then drift away. He had his confirmation. ‘I do not think you understand how powerful sex can be. Men have gone to war over it.’

She would be a sensual partner in bed, when she was ready, but not yet. He did not want to take her like a battle prize, something he’d conquered.

‘Let me know when you make up your mind.’ He wanted her to come to him, and then—oh, then the things he could show her. There was nothing more seductive than choice. In the meantime, if sex was what he wanted, he knew where to find it. Louisa von Haas would be more than accommodating. He took her hand and kissed the gloved knuckles. ‘Now you see why it is best that we part ways for the evening. Get in the gondola and go.’

* * *

She’d not seen the dismissal coming! What a fool she’d been to be taken so unaware. She’d thought they were making progress in the church—well, perhaps not ‘they’, but certainly she was in her attempt to draw him close.

Gianna drew off her gloves and threw them on the small table next to the door. Apparently kissing a woman up against a church wall was all in a night’s work for Nolan Gray. Which might explain why he was capable of walking away from it without as much as a backward glance. There was another explanation, too. He had simply seen her coming, strategy and all. He’d been wary of her motives from the start.

Gianna trailed her cloak over the back of a chair, its haphazard drape ruining the perfection of the room. Someone had been here after they’d left to clear the dinner things, to turn down the lamps. In the bedroom, someone had turned down the bed and laid out the silky nightgown. Nolan Gray must indeed be paying them a fortune for the flawless service he received, proof enough that she wasn’t beggaring him with her dinner and dresses. Proof enough, too, that he didn’t need the card game in the way he suggested. But he had needed it in other ways. He’d needed the distance. If he had walked away, it hadn’t been without some effort. There was consolation in that.

She should be glad for his restraint—if that’s what it could be called. There’d been nothing restrained about the encounter until the end. What had happened in the church had affected them both. Gianna changed into the nightgown, the slide of silk against her body reminding her of other touches, of his hand on her breast, his mouth on her neck, on her mouth, and how her body had thrilled to his touch wherever it had been, she had thrilled to him in other places, too, that had gone untouched by his hands but not untouched by his words. I want to put my mouth on you, here and here and here... Even now those words could recall the thrill they had raised.

She faced herself in the mirror, her hands moving to cup her breasts, through the silk of the nightgown, lifting them, running her thumbs over the peaks, feeling them rouse a little like they had for him, but it was only a mere facsimile of the truth he’d wrung from them, from her.

That truth still seared her. She’d not wanted him to stay for the sake of her game—the game didn’t need him to stay. She already had his consent. He’d burgle the count’s house without it. He’d pledged his help in return for her leaving, not for sex, not for pleasure, not for the liberties he could take against a church wall. Staying was something she wanted for herself alone. She wanted more of what had happened against the church wall, more of his mouth, more of his hands, more of his body pressed indecently against her, his need for her evident in the bold erection he’d made no attempt to hide.

Perhaps it was her curiosity that had driven her wild as much as his mouth. Maybe she was her own worst enemy in her efforts to resist his lures or were those lures really cautions? Tonight had been meant to warn her away, but it had only served to heighten the complex pull she felt when she was with him.

He had cautioned her to make up her mind, to lay down her weapon and seek pleasure instead, and yet she felt those words suited him as well. He was not without his own conundrum. He wanted her and he wanted her to leave. He could not have both. It made her wonder what sort of plans he had? Did a real mistress await him? Was he looking forward to her leaving? She hoped he’d regret the thought of her leaving a little, otherwise her next revelation might come as an unpleasant surprise.

Gianna slid beneath the covers of the big bed. She didn’t dare think beyond tomorrow night and the masquerade. She would focus on the jewel box. Once she had it, then, and only then, would she think about the next item. She’d seen too many people tripped up by looking too far ahead. It was better to focus on the immediate future. Somewhere in the distance, a clock chimed the hour. She blew out the lamp beside the bed, leaned back against the pillows and said her prayers. They were very simple ones, ones she’d prayed every night since her mother passed away. Please let Giovanni be safe. Please let me be enough.

* * *

The clock chimed two in the morning and Count Agostino Minotto ran a hand across the chessboard, scattering the pieces in play on the floor. ‘Basta! Enough!’ He could hardly concentrate on the game, so distracted was he by Gianna’s absence. What was she doing? Was she still in the city? Had she enticed the Englishman to help her? Had she slept with the English bastard? If she’d done any of it, it was all his fault. He’d let her slip through his fingers with that wager.

His opponent, the decadently handsome, dark-haired Romano Lippi, merely laughed. ‘She’ll be back.’ Romano bent down to pick up the pieces. He set the queen back on her square. ‘The Englishman will return her when he is done with her. It’s only been a day.’

The count grunted and said nothing. It had seemed like a good idea at the time. He’d thought to frighten her into accepting his proposal. He’d imagined putting the wager to her and watching her beg him not to do it, watching her bargain anything not to be sent away, even marriage to him, which would give him everything he wanted. He was well aware she didn’t like him, didn’t trust him. But better the devil you know. Or so he’d thought. But Gianna hadn’t quivered, not once. She’d merely marched off with the Englishman.

‘You’re just upset she preferred a stranger over you.’ Romano poured each of them another drink.

Hell, yes, he was upset. He took a long swallow. He’d misjudged her. She’d called his bluff and allowed him to wager her instead of crying and begging. Even then, he hadn’t worried. He had had a good hand, one that should win. He wouldn’t really lose her. He’d only meant to scare her. Then that Englishman had laid down an unbeatable hand. Now she was gone.

He didn’t regret what he might have doomed her to. He was hardly bothered about the fact that he might have sent his ward to lie with a stranger. He was bothered that she’d slipped out of his control. For all intents and purposes, she was loose in Venice, able to cultivate an ally in the Englishman if she wished to, able to strike back at him if he didn’t strike out at her first. To be honest, it did make him nervous. There was a small fortune and jewels at stake that would see him through for some years.

If she remained free for four weeks, all of her money would be hers. He would lose every last bit of control, everything he’d worked for in the past five years. That would set a domino effect in motion. He would lose the palazzo, he would become a barnabotti—a nobleman with no funds—as he had been before Gianna’s mother had presented with him with an opportunity he couldn’t refuse.

The count fingered a pawn and set it down. She might have her freedom, but it would cost her. He’d given Gianna twenty-four hours to decide her fate: return to him or run. She had chosen to remain at large. What happened next would be on her head. Tomorrow, he would send the letter that would decide Giovanni’s fate. As long as he controlled her brother, he could still force her hand. He gave Romano a long, lingering look that Romano returned before rising and coming to massage his shoulders. Agostino sighed and let the tension go. He understood Romano, Romano was easy to please: money and attention were all he required. But women were damnably frustrating creatures.

Chapter Eleven

Nolan had not been this frustrated by a woman since his first mistress at twenty-one. Olivia Donati, an opera singer. Perhaps it was no coincidence that she, too, was Italian. Maybe it was only Italian women who were frustrating. He’d spent the early morning walking the city, thinking, and now his feet had brought him back to the hotel. Nolan took a seat out of doors at one of the cafés near the hotel and signalled for a coffee. He couldn’t go up yet to Gianna without any answers.

The coffee was rich and hot and Nolan savoured the warmth curling around his hands. It had been a cold walk and not one he’d planned to take. After cards, his body had still been far too primed to come back to the hotel. Neither had he relished the idea of sleeping in the club room again. He’d stuffed his hands deep in the pockets of his greatcoat and let the February cold of Venice before dawn work its dubious magic.

Nolan sipped the coffee and watched the Piazza San Marco come alive in slow, predictable rhythm. First would come the carters and vendors bound for the markets, then the shopkeepers and the restaurant owners who depended on the vendors to supply their businesses. Finally, long after he’d drunk his coffee, would come the daily shoppers and the tourists.

After six weeks in Venice, he still hadn’t tired of the rhythm. Venice felt good. The city suited him, as if they were made for one another. In a way, he supposed they were. Like him, Venice was a city that had accrued its power through wealth instead of landownership. He owned nothing, not yet.

Of course, that was the old Venice, the Venice of the sixteenth and seventeenth centuries, a Venice that was long gone now. But modern Venice was like him, too. Modern Venice preferred pleasure. Venice had refashioned herself around that pleasure, lifted herself from the ashes of Napoleon much as he had lifted himself from the ashes of his family and his father’s unyielding dominance.

The city was a subdued phoenix, certainly not the pleasure capital she’d once been, but a phoenix none the less. The city and himself had decided not to tolerate their dismal situations and had taken efforts to change them. There was a saying he was quite fond of: if you do what you’ve always done, you’ll get what you’ve always got. In other words, change was only possible when one changed his circumstances. The Grand Tour had been his chance to do that in the most literal of ways.

Why aren’t you doing that with Gianna, then? You know it works. The thought hit him forcefully. He was waiting for her to convince herself sex didn’t have to be only a weapon, a means to an end. But her convincing might need some help. What if she didn’t know how to convince herself? What if he changed her mind for her? The whole day lay before them, with nothing to do but wait for the masquerade. Until now. Nolan rose. He was going to seduce Gianna for her own good and what better place to do it than Venice, a city made for pleasure.

* * *

‘Get dressed, we’re going out, sleepyhead!’

Gianna threw an arm over her face against the invading light. She’d slept poorly and it seemed patently unfair that Nolan should be so freakishly cheerful. She had not pegged him as morning person. Gianna rolled over and hid her face in the pillow with a mumbled protest. ‘Whatever happened to breakfast at noon?’

‘We’ve got a lot to do today.’ She could hear Nolan moving about the room, opening drawers and wardrobes. Something soft and filmy hit her face.

‘Please stop going through my undergarments.’ She nudged the chemise aside.

‘Then get up and get them yourself.’ Nolan dropped a pile of clothes on the bed and pressed on the mattress with the full force of his hands, bouncing it.

‘You’re obnoxious, just like...’ She stopped herself. She’d nearly said my little brother. She didn’t want that to slip out, not yet. She’d tell Nolan about Giovanni when the time was right, or if the time was ever right. Perhaps, once she had the jewel case, she would be able to go after Giovanni on her own. Nolan need never know the count had her brother locked away on the mainland. Tonight was the first step in getting him back. Gianna swallowed back the lump in her throat.

‘Just like what?’ Nolan stopped jiggling the bed and moved away. She could hear him pouring something. Then the aroma hit her.

‘Ahhhh.’ Gianna sat up, eyes open. ‘You brought coffee. I love you.’

Nolan passed her the cup. ‘Twenty minutes, that’s all you get. It’s already half past ten. The day’s a-wasting.’

Gianna took a long, fortifying swallow of coffee. ‘Where are we going? You haven’t forgotten we’ve got the count’s house to burgle.’ She said it lightly but she did fear for a moment that perhaps this was a strategy to get out of his promise.

Nolan leaned down so she could see those amazing grey eyes and that infectious smile up close. ‘We are going to the fish market and, second, I have not forgotten about the count’s house, but that is hours away, a whole day away and we must do something to pass the time.’

‘The fish market?’ Gianna wrinkled her nose. ‘Whatever for?’

‘You’ll see.’ Nolan grinned and pulled out his pocket watch, snapping it open. ‘Eighteen minutes, Gianna. Tick-tock.’

She dressed quickly in the deep-raspberry walking gown because she was curious and because the dress was exquisite. At least that was what she told herself as she tucked a final pin into her hair. She told herself her quickness had nothing to do with the excitement of being out with Nolan, or the anticipation of what might happen next between them. She knew there was a sexual game between them. How could there not be under the circumstances that had thrown them together? And yet, even knowing that game was there, he constantly took her by surprise.

The church last night had been enlightening. It had stripped her bare in all ways; her wanting exposed by his hands, his lips; her strategy exposed by his words. He’d spiked her guns most effectively. He knew she meant sex to be her weapon against him, the tool by which she would manoeuvre him into compliance. He’d called her bluff against that hard wall at San Giorgio Maggiore and then given her the choice—to explore the pleasures of sex instead of the politics of it...with him.

Gianna flung her cloak about her shoulders. If that was what today was about, she’d best be on her game. Or off it, a wicked little voice tempted. The thought gave her pause. Perhaps today wasn’t meant to be so much about being on her guard as it was about letting her guard down. Did she trust him enough for that? Did she trust herself? The part of her that remembered his mouth on her in the church, his hands in her hair, wanted to. The cynic in her launched a violent protest.

What would happen if she let him in? It was frightening to contemplate. Letting him in risked much. Her world was a dark mess full of the count’s betrayals and cruelties. If Nolan truly knew the darkness that surrounded her, he might rethink all of it—the burglary tonight, even his association with her. Giovanni needed her to act circumspectly. She’d failed her brother once. It had led to him being sent away, an act the count had meant to punish her and it had. For four years now, it had been the driving force behind everything she’d done, everything she’d endured at the count’s hand: save Giovanni; make a new life for the two them where he could not be made to suffer for her rash actions. She had cost him four years of freedom already, she would not cost him any more. She would make it up to him somehow, even if it meant resisting the temptations Nolan offered.

* * *

Nolan was waiting for her in the lobby, offering her his arm, sweeping her out to the piazza and into the throng of sightseers who’d come to enjoy the city for Carnevale. Apparently, along with rooting out her clothes, he’d grabbed some for himself as well and had taken time to freshen up somewhere else, perhaps the club room, while she’d changed. He’d traded his evening clothes for walking attire and tall boots. He’d even managed to shave. No one looking at him would guess he’d been up the entire night.

‘Isn’t this a little backwards?’ Gianna asked as they headed towards the Rialto. ‘Shouldn’t I be showing you around the city? Technically, you’re the visitor.’

Nolan merely grinned. ‘No, today, you are the tourist. I am going to show you Venice my way.’ When he smiled at her that way, making her the sum of his world in that gaze, she had the feeling resistance would be pointless no matter what vows she’d made herself.

North of the Rialto Bridge was the fish market, the pescheria, the largest and arguably the oldest in the city...and it was exciting. With Nolan’s hand at her back, they navigated the stalls, taking in the fish, all fresh caught that morning in the lagoon or farther out in the Adriatic: shrimps, scallops, lobsters, crabs, cod, sole. The rows of stalls piled with fish on display were mesmerising in their diversity—fish of all shapes and colours stared back at her.

The market was bustling with customers. Fishmongers called out their wares, people haggled over prices, loud voices rose and fell in hearty competition. ‘It doesn’t smell, not really,’ Gianna commented as they stopped beside a booth that served bowls of fish stew.

‘Fresh fish doesn’t usually smell.’ Nolan gave her a curious smile and turned to the vendor, ordering two bowls and a half loaf of fresh-baked bread. He handed one to her. ‘I believe you are in need of breakfast. Let’s sit.’ He motioned to a set of rough benches and plank tables set to the side of the market.

Gianna couldn’t imagine a better breakfast. She followed Nolan’s lead and dipped her bread into the stew broth, laughing when she dribbled. Nolan whipped out a handkerchief and dabbed at her chin. ‘It’s delicious.’

‘I think simple food is often the best food.’ Nolan tore off another chunk of bread and offered it to her. ‘Tell me, have you been here?’

The question caught her off guard. Gianna looked up from her stew. ‘I’ve lived in Venice my whole life.’

‘That’s not what I asked. Have you ever come here?’

‘Not since I was a little girl. Even then only once or twice. My mother’s...’ She paused, hesitated. ‘Er...protectors always arranged for servants, at least a cook and a lady’s maid.’

Nolan nodded, not put off by the reminder of her mother’s profession. ‘And the count?’

‘He had servants, too. There was no need.’ Her voice trailed off and she concentrated on her stew. But she’d already given too much away.

‘You didn’t come here on your own just to walk around by choice? Or the count didn’t permit it?’ Nolan probed. His eyes were on her. ‘You don’t have to lie for him, Gianna.’

She met his gaze. ‘Perhaps I have to lie for myself,’ Gianna answered softly, ‘so we can enjoy this lovely winter morning you’ve planned for us. There is no need to burden you with my life.’

‘Maybe I want to be burdened.’ Nolan dipped a piece of bread into the hot broth and held it to her lips. ‘Or shall I make it easy for you and guess? The count did not allow you to leave his palazzo?’

Gianna summoned her courage. Would he offer pity and then politely distance himself? Perhaps it was better to know now what sort of man he was than to know later when perhaps it was too late to save herself. ‘After my mother died, the count did not allow us to leave the palazzo. He said that was what servants were for, but we knew better. If we left, we might never come back and he knew that.’

‘We? Who is we?’ Nolan asked softly, lifting another piece of broth-dipped bread to her lips.

It was all or nothing now. ‘My brother and I.’ She watched his grey eyes take in the news. It seemed that the bustle of the fish market had receded, leaving them in a cocoon apart from the world. There was only the two of them and her story if she was willing.

Nolan’s voice was quiet and prompting. ‘Where is your brother now?’

She didn’t answer immediately. The shame was too great. Where he was, was all her fault. ‘The count sent him away when he was thirteen.’ She’d not meant to say even that much, but it had come spilling out of her.

‘Why?’ Nolan divided the last of the bread between them and offered her a section. ‘You can tell me, Gianna. You needn’t worry you’ll shock me.’ It was what a lot of people said. Few of them meant it or even knew how to mean it. But Nolan’s next words convinced her that perhaps he might be different. ‘I have a brother, too, Gianna.’ He lifted his eyes to hers. ‘I know what it means to want to save them...and to fail.’

‘I was stubborn. I had stood up to the count one too many times in the months after my mother died. I was furious that he had managed to be named our guardian. He was furious that I wouldn’t sign over complete control of the money my mother had left me.’ Gianna broke the bread into little pieces, trying to tell the story with some detachment. That day was still so vivid although it had been four years ago. In his anger, the count had swung his fist at her. It wouldn’t have been the first time the count had hit her or tried physical force to gain her compliance, but it was the first time Giovanni had been present.

‘My brother stepped between us, trying to defend me.’ It happened in slow motion again in her mind. ‘The count grabbed him and flung him against the wall. He hit his head.’ She had been the one to call the doctor. She had stayed beside him for endless days, fearing that if she left him, the count wouldn’t let her back. She loved Giovanni on his own merits, but she’d also promised her mother they would be together always. It was a promise she hadn’t been able to keep.

Конец ознакомительного фрагмента.

Текст предоставлен ООО «ЛитРес».

Прочитайте эту книгу целиком, купив полную легальную версию на ЛитРес.

Безопасно оплатить книгу можно банковской картой Visa, MasterCard, Maestro, со счета мобильного телефона, с платежного терминала, в салоне МТС или Связной, через PayPal, WebMoney, Яндекс.Деньги, QIWI Кошелек, бонусными картами или другим удобным Вам способом.